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Úvod 
Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil  životom  v  Tvojom  srdci,  keď  budeš  s  modlitbou  čítať  toto
posolstvo.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými
nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie,
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto  kázeň  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Prečo to museli byť pastieri
(WHY IT HAD TO BE SHEPHERDS)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  pondelok večer  21.12.1964 v Tucson, AZ

1 Zdá sa, že som tak trochu uvravený kazateľ. A bez vzdelania,
myslím, že pre niektorých ľudí nezniem veľmi ako kazateľ. A dokonca si
ani nerobím nárok na to, že som kazateľ;  som tak trochu rezervnou
pneumatikou.  Ale  cítim,  že  mám  posolstvo  od  Boha,  takže  svojím
spôsobom (tým jediným spôsobom, ktorým To mám predstaviť) sa To
snažím prestaviť svetu. A ak by som nezostal s tým posolstvom, bol by
som pre Boha zradcom a pre vás pokrytcom. Osoba, ktorá povie jednu
vec a  verí  druhej,  to  je  pokrytectvo.  Vždy musíme hovoriť  pravdu z
nášho srdca. Takže keď sa na nás ľudia pozrú, dokonca hoci s nami
nesúhlasia, chceme byť čestnými mužmi a ženami, takže hovoríme zo
svojho srdca to, čo je v našom srdci pravdou.
2 Minulý  rok,  alebo  predminulý,  som  mal  to  privilégium  hovoriť
kresťanské, alebo prepáčte, vianočné posolstvo, tu v Ramada. A verím,
že som hovoril  na  tému,  buď  tu  alebo  vo Phoenix,  na  "Prečo  malý
Betlehem?".  A verím,  že to  bolo  minulý  rok  tu,  kde  som hovoril  na
"Videli sme na východe Jeho hviezdu a prišli sme Ho uctiť."
3 A viete, čítali sme Bibliu a divili sme sa tým "Prečo?". A dnes večer
som myslel, ak by ste so mnou chvíľu vydržali a modlili sa so mnou, že
by som sa vám pokúsil dať moje vianočné posolstvo. Jedine Boh vie,
kde budeme na budúce Vianoce, ak budú ďalšie Vianoce po týchto. Tak
keď je to tak, toto môžu byť tie posledné Vianoce, čo sme spolu, až kým
si nesadneme za iný  stôl.  A To nebude takýto stôl,  ale bude to,  keď
budeme jesť a piť komúniu nanovo s Ním v Kráľovstve Otca na konci
cesty. A potom nech sa k tomu dnes večer priblížime, ako keby toto
bolo to posledné vianočné posolstvo, pri ktorom sme kedy boli  spolu
zhromaždení, v hĺbke úprimnosti.
4 Chcem  dnes  večer  hovoriť  na  nezvyčajnú  tému,  ale  niekedy
nachádzate  Boha  v  nezvyčajnej  veci.  On  robí  veci  nezvyčajným
spôsobom,  nie  bežným;  je  to  nezvyčajný  spôsob,  nezvyčajné  časy,
nezvyčajné scény; On je nezvyčajný. A chcem toto... ak Pán dá, chcem
hovoriť na tému "Prečo to museli byť pastieri?"
5 A teraz, predtým, ako sa priblížime k Slovu, ktoré, verím, že je Boh,
"Na počiatku bolo Slovo a to Slovo bolo u Boha a to Slovo bol Boh. A to
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Slovo sa stalo telom a prebývalo medzi nami."
6 A minulý týždeň som povedal, alebo predminulý, vo Phoenixe, "Je
dokázané, že sú predmety na tejto zemi, ľudia, ktorí teraz prechádzajú
touto  budovou."  Televízia  to  dokazuje.  Je  to  v  inej  dimenzii;  naše
prirodzené oči a našich päť zmyslov to nemôže zachytiť. To nie je to, že
televízia niečo vyrába; ona to iba prenáša. Nemôžete pohnúť prstom,
nemôžete žmurknúť; ale je dokázané, že je to navždy zaznamenané.
Mohol by som stáť... alebo nejaký človek v Austrálii by tu mal televíznu
obrazovku,  nielen to, ale ten človek by mohol hovoriť,  hýbať  prstom,
žmurkať, alebo dokonca aj farba oblečenia, ktoré má na sebe, by bola
tu na stene premietnutá; a on v Afrike,  Austrálii,  okolo celého sveta.
Vidíte, je tam cyklus vĺn éteru. Neviem to vysvetliť, ale viem, že je to
tam. Nemyslím si, že niekto by to naozaj mohol vysvetliť. Tak televízia
toto  môže  absorbovať  a  urobiť  to  skutočným skrze  nejaké  nástroje,
ktoré to môžu odraziť na stenu.
7 No, tá istá vec tu bola, keď tu bol Adam. Televízia tu bola, keď sa
Eliáš  postavil  na Horu Karmel. Bola tu, keď Martin Luther, ten mladý
kňaz, hodil komúniu na zem a povedal, "To je košér. A spravodlivý bude
žiť z viery." Bola tu vtedy, ale my ju práve objavujeme. A je to tiež tak,
že dnes večer je v našej prítomnosti Boh, anjeli, nadprirodzené bytosti,
ktoré  sú  nášmu  prirodzenému  zrakovému  zmyslu  neviditeľné.  Ale
jedného dňa to bude realitou, rovnako ako je teraz televízia, a práve tak
bežné. No, to je to, prečo verím Slovu.
8 Ježiš povedal, "Ktokoľvek pridá jedno slovo do tejto Biblie, alebo
vezme jedno Slovo z Toho, jeho diel bude vzatý z knihy Života."
9 Tak teda skloňme svoje  hlavy pred tým, než  To vôbec budeme
čítať. Tak vážne... Ktokoľvek, kto má fyzickú silu, môže obrátiť stránku,
ale jedine Boh To môže zjaviť.
10 A teraz so svojimi sklonenými hlavami smerom k prachu, z ktorého
sme boli vzatí, a jedného dňa sa tam vrátime, som zvedavý... A v tejto
vážnej  chvíli,  keď  sa  blížime  k  Vianociam,  či  je  tu  niekto,  kto  sa
skutočne  cíti  nehodný  a  chcel  by  byť  spomenutý  v  tejto  modlitbe,
pozdvihol by si len svoje ruky k Bohu (bez zodvihnutia hlavy) a povedal,
"Pamätaj na mňa, Pane, počas týchto Vianoc"? Boh nech ťa žehná.
11 Najsvätejší a najláskavejší nebeský Otče, Všemohúci Bože, ktorý
si  bol  od  počiatku,  predtým,  než  bola  nejaká  hviezda,  alebo  nejaký
atóm,  alebo molekula...  Ty  si  utvoril  všetky  veci  skrze  Ježiša Krista,
Svojho Syna, a v Ňom si  nám dal zdarma všetky veci.  Ďakujeme Ti
dnes večer, Pane, za túto možnosť, ktorú si nám dal, aby sme sa spolu
zhromaždili,  aby  sme boli  varovaní  a  vyučovaní  Svätým Duchom.  A
Svätý Duch berie Tvoje Slová a zjavuje nám ich, lebo Ježiš  povedal,
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"Keď On, Ten Duch Pravdy príde, pripomenie vám tieto veci, ktoré som
povedal a tiež vám ukáže veci, ktoré majú prísť."
12 Bože, nie je nik v našom strede, ani na zemi, kto je hoden skúsiť
vyložiť  Tvoje  Slovo,  lebo  je  napísané,  že  Slovo  Božie  nepodlieha
žiadnemu súkromnému výkladu.  Preto,  Pane,  modlíme sa,  aby nám
Duch  Svätý  dnes  večer  dal,  každému  jednému,  tú  porciu,  ktorú
potrebujeme, aby sme uspokojili  ten hlad, ktorý je v našom srdci, po
bližšom chodení  s Tebou. Sme neschopní,  nečistí,  nehodní.  Nech to
Dieťa, ktoré sa narodilo v Betleheme, ktoré žilo ten najdokonalejší život,
a bolo jediným dokonalým Človekom na zemi a dalo Seba ako výkupné,
nech  očistí  nás,  nečistých  hriešnikov,  a  privedie  nás  do  vzťahu  s
Otcom. Daj to dnes večer, aby to Jeho Svätý Duch skrze kázanie Slova
pre nás urobil.
13 Pane Bože, v krajine je dnes mnoho chorých, napriek najlepším
liekom,  ktorými  sme  kedy  liečili  a  najlepším  liekom  a  najlepším
nemocniciam.  A  predsa  popri  všetkých  našich  veľkých  vedeckých
objavoch, máme viac chorôb, ako svet kedy poznal, lebo je viac hriechu
a nevery, ako kedy svet poznal. Pomôž nám dnes večer, Veľký Lekár, a
uzdrav chorých, ktorí sú v našom strede.
14 A daj  nám  Ducha,  pravdivého  Ducha  Vianoc.  Keď  dnes,  keď
pohanské  ceremónie,  vianočné  stromčeky  sú  uctievané,  vymyslené
príbehy  o  mužovi  zvanom  Santa  Claus  (Mikuláš)  a  o  našich
Veľkonočných zajačikoch, a rôzne módy, z ktorých má komerčný svet
úžitok, nech sú odložené bokom, Bože. Daj nám vojsť do Krista, Slova,
lebo to prosíme v Jeho Mene a na Jeho slávu. Amen.
15 Keď sa so mnou obrátite k čítaniu vo Svätom Písme, sv. Lukáš 2.
kapitola...  Počujete  ma  dobre?  Je  nejaké  zmena  v  mikrofónoch?
Počujete  ma  tam  vzadu  dobre?  Ak  áno,  zodvihnite  ruku.  Ďakujem.
Druhá kapitola Evanjelia podľa Lukáša:

A stalo sa v tých dňoch, že vyšiel rozkaz od cisára Augusta,
aby bol popísaný celý svet.

(Tento prvý popis sa udial vtedy, keď bol Cyrenius vladárom
nad Sýriou).

A išli všetci, aby sa zapísali, každý do svojho vlastného mesta.
A tak odišiel  aj Jozef od Galilee z mesta Nazareta hore do

Judska, do mesta Dávidovho, ktoré sa volá Betlehem, pretože bol
z domu a z čeľade Dávidovej,
aby sa zapísal s Máriou, sebe zasnúbenou manželkou tehotnou.
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A stalo sa, keď tam boli, že sa naplnili dni aby porodila.
A porodila svojho prvorodeného syna a zavinula ho do plienok

a uložila ho v jasliach, pretože nemali miesta v uchýlišti.
A pastieri boli v tom istom kraji nocujúc na poli a zamieňajúc

sa po strážach strážili v noci nad svojím stádom.
A hľa,  razom  sa  postavil  anjel  Pánov  vedľa  nich,  a  sláva

Pánova ich osvietila, a báli sa veľkou bázňou.
Ale  anjel  im povedal:  Nebojte  sa,  lebo hľa,  zvestujem vám

velikú radosť, ktorá bude všetkému ľudu, lebo narodil sa vám dnes
Spasiteľ, ktorý je Kristus, Pán, v meste Dávidovom.

A toto vám bude znamením: najdete nemluvniatko zavinuté v
plienkach a ležiace v jasliach.

A  zrazu  sa  zjavilo  s  anjelom  množstvo  nebeského  vojska
chváliacich Boha a hovoriacich:

Sláva  na  výsostiach  Bohu  a  na  zemi  pokoj,  v  ľuďoch
zaľúbenie!

A stalo sa, keď  odišli  od nich anjeli do neba, že si povedali
mužovia, tí pastieri: Nože poďme až do Betlehema a vidzme, čo sa
to stalo, čo nám to oznámil Pán!

A prišli poponáhľajúc sa a našli Máriu i Jozefa i nemluvniatko,
ležiace v jasliach.

A keď uvideli, rozhlasovali všade, čo im bolo hovorené o tom
dieťatku.

A všetci, ktorí to počuli, divili sa tomu, čo im bolo hovorené od
pastierov.

Ale Mária zachovávala všetky tie slová a uvažovala o nich vo
svojom srdci.

A pastieri sa navrátili oslavujúc a chváliac Boha za všetko, čo
počuli a videli, tak ako im to bolo hovorené.

Nech Pán pridá Svoje požehnania do čítania Jeho Slova.
16 No, je to... Prečo bola táto veľká udalosť zjavená pastierom, to je
pre nás tak trochu udivujúca vec. Mám tu poznačené nejaké miesta
Písma a niekoľko poznámok, cez ktoré sa pokúsim prebehnúť, aby som
vám vysvetlil  prečo,  podľa môjho najlepšieho poznania.  A možno po
tomto Pán so Svojou milosťou vezme dnes večer tie "prečo" od nás
preč.  Ale  či  ste....  Väčšina  z  nás,  predpokladám,  sa  niekedy  divila,
prečo  bola  táto  najväčšia  udalosť  všetkých  čias  zjavená  pastierom.
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Prečo to bolo zjavené pastierom a nie teológom toho dňa? Či neboli oni
tými jedinými, ktorí boli  vyučovaní, aby to počuli? A prečo to prišlo a
preskočilo  to  bohatých  a  prišlo  to  k  chudobným?  Takisto,  prečo  to
preskočilo  tých  učených  a  múdrych  a  prišlo  to  k  pokorným  a
neučeným? V tomto je niekoľko otázok "prečo".
17 A ďalší dôvod, ktorý by som mohol povedať, všimnite si, to dieťa sa
narodilo v Betleheme. Pričom "Betlehem" v Hebrejskom preklade, ako
sme to  tu  mali  pred  pár  rokmi,  "Betlehem"  znamená "dom Božieho
chleba". A v Písmach sme dokázali, že On nemohol prísť na žiadne iné
miesto. Betlehem bol založený Rachabou a jej manželom. Rachab bola
neviestkou, o ktorú sa uchádzal jeden generál z izraelskej armády, po
tom,  čo dobyli  Jericho...  A ona vierou  uverila  Božiemu posolstvu  vo
svojom stave a bola spasená. A odtiaľ, kedy Jozua rozdelil zem, z ktorej
by každý...
18 A tam  je  veľká  lekcia,  ktorú,  dúfam,  že  budem  môcť  niekedy
priniesť v Tuscone, o tých hebrejských matkách, ktoré rodili tie deti. Keď
vzdychala v bolestiach pri pôrode dieťaťa, zvolala meno toho dieťaťa a
to ho umiestnilo do pozície v zasľúbenej zemi, jeho kmeň. Skvelá vec,
že Slovo Božie spolu pasuje. Ak by spolu nepasovalo, nie je to Božie
Slovo, ktoré zle pasuje, je to tvoja myšlienka, ktorá nepasuje do Slova.
To všetko spolu pasuje.
19 Tak On bol Chlieb Života, ako sme to vyučovali minulý týždeň vo
Phoenixe, alebo predminulý týždeň. A súc Chlebom Života On nemohol
prísť na iné miesto, ako do "domu Božieho chleba". A to bolo to prečo.
No, tu je Ježiš narodený v Betleheme, a v Betleheme boli synagógy;
veľkí náboženskí vodcovia žili v Betleheme. Dávid, veľký kráľ - pastier
sa narodil v Betleheme, jeho otec Jesse sa narodil v Betleheme, jeho
starý otec Obéd sa narodil v Betleheme. Taktiež, celú cestu späť,  on
pochádzal z Betlehema.
20 A tu,  Ježiš,  Syn  Dávidov,  je  narodený  v  Betleheme,  rovno  pod
tieňmi veľkých katedrál. Potom, ak sú tí ľudia učení, a hľadali Mesiáša
po celé tie roky: štyri tisíc rokov bol Mesiášov príchod prorokovaný. A
potom, keď sa Mesiáš narodil v tieni katedrál, prečo museli ísť rovno
späť  hore do hôr k skupine nevzdelaných,  neučených pastierov,  aby
priniesli  veľké posolstvo,  to  prvé  posolstvo?  A poverili  pastierov,  nie
múdrych a učených, ale pastierov. Je to zvláštna vec, však? Ale niekde
tam musí byť prečo. Je tam prečo; no, musí tam byť odpoveď prečo. A
nikto  nepozná  odpoveď  okrem  Boha.  On  je  ten  Jediný,  kto  pozná
odpoveď.
21 No,  pamätajte,  Mesiáš  bol  už  v  meste,  narodený  v  meste,  v
maštali,  rovno  pri  veľkých  katedrálach,  kde  najvyšší  kňaz...  a  veľkí
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kňazi, a teológovia, a tí múdri, a školení, všetci tam čakali na Mesiáša.
A On bol rovno tam v ich strede. Ale prečo potom oni išli na vrchy Judey
k  neučeným,  neškoleným,  nekultúrnym,  najbiednejším  zo  všetkých?
Vyzerali ako tie najnevhodnejšie osoby pre takú úlohu, zjaviť posolstvo
a vyslať ich, aby priniesli to posolstvo.
22 Viete,  aký  je  môj  názor?  Možno  to  neznamená  veľmi veľa,  ale
chcem podať svoj názor: Verím, že je to kvôli múdrosti Božej, že vedel,
že oni by neprijali také posolstvo takým spôsobom, ako prišlo. Nebolo
to  podľa  chuti  ich  vzdelania.  Bolo  to  iné.  Nebolo  to  to,  čomu  sa
vyučovali, aby verili, aký On bude. Bolo to v rozpore s ich teologickým
chápaním.  Celé  ich  vzdelávanie,  celé  ich  vyučovanie  bolo  obídené,
stalo sa ničím. Verím, že to bola múdrosť Božia, ktorá vedela, že oni by
neprijali také posolstvo.
23 Tak  Mesiáš  bol  tu,  a  musel  byť  niekto,  kto  To  rozpozná.  A On
poznal tých, ktorí neboli zmiešaní v takej veci ako tá. Bol schopnejší dať
svoje  posolstvo  neučenej  skupine,  ako  by  mohol  dať  zmiešanej
skupine,  ktorá  bola  tak  usadená  na  svojich  spôsoboch,  že  nič  ich
nemohlo obrátiť, dokonca ani Slovo Božie.
24 A teraz,  kresťanskí  priatelia,  dovoľte  mi  položiť  túto  otázku,  so
všetkou úprimnosťou a láskou. Som len zvedavý, či by On dnes večer
urobil  ten istý  čin, a poslal k nám v tejto generácii  zasľúbené Slovo,
ktoré je zasľúbené pre túto generáciu, som zvedavý, či naši teológovia
a učitelia a múdri,  či  by nezavrhli  to posolstvo práve tak isto, ako to
urobili oni vtedy? Človek sa nemení, ani Božie Slovo sa nemení. On je
nemenný Boh, On sa nemení.
25 Všimnite  si,  anjeli  prichádzajú  a  ....  Anjeli  prichádzajú  a  dávajú
svoje posolstvo ľuďom takého nízkeho postavenia, zatiaľ  čo tam boli
ľudia  oveľa  viac  (pozemsky  myslené)  kvalifikovaní  než  títo  biedni,
negramotní  pastieri.  Pastier  bol  zo  všetkých  najnegramotnejší;  on
nepotreboval  vedieť  nič,  iba  o  svojich  ovciach.  Nepotreboval  vedieť
matematiku.  Nepotreboval  vedieť,  ako  rozštiepiť  atóm.  Nepotreboval
žiadne vzdelanie. Potreboval poznať  iba svoje ovce, to je všetko, čo
potreboval poznať. A Boh, veľká Múdrosť a Fontána a žriedlo všetkej
múdrosti, si vybral takú osobu, ako to (vlastne osoby, ako tie), a obišiel
všetkých  dobre  vyškolených  učencov,  ktorí  sa  učili,  aby  to  vedeli.
Hovorí  to  jednu  vec,  že  boli  školení  na  nesprávnom  poli.  Prehliadli
všetkých dôležitých v tej krajine, boli tam dôležití  ľudia, veľkí učitelia,
Kajfáš - najvyšší kňaz, mnoho ďalších veľkých mužov, všetci izraelovi
mocne vyučení, všetky denominácie, a všetci chvastajúci sa teológovia,
Boh každého z nich obišiel. No, to je múdrosť Božia.
26 Všimnite si, najvyššie nebesia sa ponáhľali uctiť to najpokornejšie
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na zemi a neučené. Najvyšší z nebies zostúpil dolu, aby sa dal poznať
tým najnižším na zemi obchádzajúc všetko naokolo, aby sa dal poznať
obyčajným  pastierom;  prišiel,  aby  dal  týmto  obyčajným  pastierom
najväčšie  posolstvo  všetkých  čias.  Bolo  mnoho  veľkých  poslov.
Pomyslime na Noeho deň, a proroci, a veľkí kňazi, a tak ďalej, boli v
tých predošlých dňoch, veľkí učení ľudia, králi, mocnári, monarchovia,
ale tu On prichádza s najväčším zo všetkých posolstiev. Aké to bolo
posolstvo? "Mesiáš je teraz tu." Vidíte? A aby to dal poznať, On obišiel
všetkých učených, aby to dal poznať pokorným pastierom.
27 Myslite  na  toto:  všetci  tí  klerici,  všetci  tí  cirkevní  ľudia,  všetci
učitelia,  všetko  to  teologické  vyučovanie,  všetky  peniaze,  ktoré  boli
použité,  všetky  cirkvi  a  učenia  a  denominácie  boli  všetky  obídené.
Všetko  vzdelávanie,  ktoré  vynaložili  pre  všetkých  tých  misionárov  a
všetkých prozelytov, všetko členstvo a všetko, čím si mysleli, že uctili
Boha, predsa však to kľúčové posolstvo toho všetkého prešlo pomimo
nich. Zvláštne, prečo? Vidíte?
28 A všimnite si, nielen to, ale to najnepravdepodobnejšie miesto pre
takú udalosť. Teraz boli pastieri tými, ktorí prijali to posolstvo. A teraz,
všimnite  si,  kde  bolo to  posolstvo:  na tom najnepravdepodobnejšom
mieste,  na akom by to  kto očakával.  A som dnes večer zvedavý,  či
očakávame na pravdivé Posolstvo Pána Ježiša, som zvedavý, či by to
bolo v nepravdepodobnej skupine, na mieste, ktoré bolo, o ktorom by si
ten  veľký,  vysoko kultivovaný  svet  a cirkev dneška mysleli,  že je  to
banda, ó, heretikov? Som zvedavý, či by to nebolo tam, kde by sme Ho
našli?  To  najnepravdepodobnejšie  miesto,  a  k  tým
najnekvalifikovanejším rečníkom. Pastieri  nevedeli nič o hovorení, iba
volali na ovce; nuž, možno to je to, prečo to prišlo.
29 Ale  bolo  tam zasľúbené  Slovo.  Všimnite  si,  mohlo  by  to  urobiť
znovu.  Obišlo  to  všetkých  vznešených v  krajine.  Obišlo  to  všetkých
vznešených a bolo to zjavené tým niktošom. Všetci tí vznešení, ktorí
boli  vyznamenaní titulmi  ako veľkí  doktori  božskosti  a psychológie a
vysoké vzdelanie a veľké katedrály a veci,  to všetko bolo obídené a
zjavilo  sa  to  niktošom.  Múdrosť,  nekonečná  múdrosť  Všemohúceho
Boha to urobila, aby im dala poznať najväčšie posolstvo, aké kedy bolo,
"Mesiáš  je teraz na Zemi." Aká múdrosť, ktorá mohla prísť  jedine od
Boha, ktorý pozná múdrosť.
30 Všetka múdrosť a všetko vzdelanie a všetko to teraz vyšlo nazmar
a  bolo  obídené  veľkou  múdrosťou  Božou.  Stále  to  opakujem,  lebo
chcem, aby to vpadlo hlboko. Všetko to vyšlo nazmar, nebolo to na nič
dobré. Všetko to obišlo, aby Božia  múdrosť  mala prednosť,  aby Boh
vzal to nič, aby urobil niečo.
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31 Mohli by sme sa tu zastaviť a hovoriť o Jánovi. Mohli by sme sa
zastaviť a hovoriť o Eliášovi. Nikto nevie, odkiaľ prišiel Eliáš. Všetko, čo
vedia, je, že sa jednoducho objavil na scéne. Tí proroci tam späť v tých
vekoch, oni boli nuly. Ale Boh to vzal a obišiel etiku cirkvi a učenia, aby
urobil,  ukázal,  že On je Boh. On berie niečo, čo je ničím, aby s tým
niečo urobil. Tým, že tak robí, že berie to nič, ukazuje Svoju múdrosť a
Svoje Božstvo. Keď  On najprv  utvoril  človeka,  jednoducho vzal  guľu
hliny a urobil  z  nej  človeka,  pričom to nebolo nič  iné  ako hlina,  ale
utvoril človeka. A Boh teraz berie nič, aby s tým niečo urobil. A pokiaľ si
myslíme,  že  sme  niečím,  potom  nemôžeme  byť  použití  v  rukách
Božích. Musíme zabudnúť všetko, čo sme kedy vedeli alebo sa naučili.
(Prepáčte.)  Ako  veľký  svätý  Pavol,  on  povedal,  že  musel  zabudnúť
všetko, čo sa kedy naučil, aby mohol poznať Krista.
32 Všetko ich vzdelávanie, všetko ich učenie a tak ďalej, im bolo na
horšie. Nakoniec Ho to zaprelo. Práve to vyučovanie, ktoré o Ňom mali,
aby  Mu  verili,  sa  obrátilo  a  stalo  sa  najkritickejším  nepriateľom  a
ukrižovalo Ho.
33 Viete,  že  história  sa  opakuje  každú  chvíľu?  Je  to  známy  fakt.
Mohlo by sa to stať znovu rovno vedľa nás. "Ó," poviete, "keby som
vtedy žil..." Nuž, no, ak chcete vedieť, čo by ste urobili vtedy, pozrite sa
teraz na svoj  súčasný  stav,  a uvidíte,  čo by ste robili  vtedy,  lebo to
istotne zjavuje.
34 Trénovaní, aby verili  Jeho Slovu, a potom, keď  bolo Jeho Slovo
potvrdené práve pred ich očami, zapreli to Slovo, ktoré bolo potvrdené.
Keď  Boh potvrdil,  čo urobí,  a povedal,  čo urobí,  a potvrdil,  čo urobí,
vtedy sa otočili a nazvali tohoto Muža zlým duchom, ktorý ich všetkých
preklial.  Pomyslite,  čo  sa  dialo.  Pomyslite,  čo  spôsobilo,  že...  ich
vyučovanie spôsobilo, že nerozpoznali to samotné Slovo učinené telom
pre ich deň. To samotné vyučovanie, ktoré mali vo svojich školách, s
tými najlepšími učiteľmi...
35 A vy hovoríte, "Nuž, my by sme to dnes neurobili." Ich učitelia boli
ďaleko vyššími od našich dnes - vlastne kvalitnejší, ako naši učitelia, a
oni  zlyhali.  Oni  nemali  deväťstodeväťdesiatšesť  rôznych  organizácií,
ako máme dnes my. Oni mali asi tri. A v tých troch, až po tri, a ani jedna
z tých troch To nerozpoznala. Len to ukazuje, že to, čo človek robí, je
bláznovstvom pre Boha. Vidíte?
36 No, oni To nerozpoznali. No... A dnes by urobili znovu tú istú vec.
37 Človek... Zámer je dobrý; ten je vždy dobrý. A človek nikdy nemení
svoj postoj, nikdy veľmi nemení svoje spôsoby. Hovorím o ľuďoch vo
svete. Človek vždy chváli Boha, nábožní ľudia, za to, čo urobil, a vždy
upozorňujú ľudí na to, čo On bude robiť, a potom ignorujú to, čo On
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práve robí. Vidíte? To je jednoducho človek; je tak utvorený; vždy bol
taký.  A vy,  čitatelia  Biblie,  dnes  večer  viete,  že  je  to  podľa  Slova,
správne. Oni vždy chvália Boha za to, čo urobil,  hovoria, čo urobí, a
ignorujú, čo robí. To je jednoducho zvyk človeka.
38 Dôvod,  prečo  toto  urobili,  učitelia,  podľa  môjho  názoru:  oni
vykladali  Slovo,  lebo oni  všetci  verili  v  príchod Mesiáša.  Celý  Izrael
tomu veril; veria tomu ešte dnes. Ale dôvod, prečo nerozpoznali Jeho,
bol ten, že Jeho posolstvo nebolo podľa ich klerikálneho gusta. Oni...
ich... ten výklad, ktorý mali o Slove, Mesiáš sa nikdy neprejavil takým
spôsobom,  ako  vysvetľovali,  že  to  urobí.  Tak,  a  kvôli  tomu,  oni  Ho
nerozpoznali,  lebo to  nepasovalo s  ich výkladom. Ako som predtým
povedal, a poviem znovu, "Boh nepotrebuje nikoho, aby vykladal Jeho
Slovo. On je Svoj vlastný vykladač."
39 No, Biblia hovorí... Dovoľte mi, aby som vám teraz dokázal, že je to
Pravda.  Prorok  Izaiáš  (sedemstopätnásť  rokov predtým, ako  sa  toto
stalo),  prorok  Izaiáš  povedal,  "Panna  počne  a  porodí  syna."  Niet
pochýb, že každý v tom veku si myslel, že ich dcéra bude tou ženou,
lebo Izaiáš to povedal. Ale, vidíte, bolo to o sedemsto rokov neskôr. Ale
keď... Boh nepotreboval nikoho, aby vykladal Jeho Slovo, kedy to urobí,
alebo ako to urobí. On povedal, že to urobí, a On to urobil.
40 Boh zasľúbil, že On, v Izaiášovi, tiež, myslím, že 28. kapitola, okolo
18. verša. A tiež  v Joelovi  2:28, že v posledných dňoch, posledných
dvetisíc  rokov,  vyleje  Svojho  Ducha  na  každé  telo.  Povedal,  "Vaši
synovia a dcéry budú prorokovať.  Vaši  mládenci  budú vídať  videnia.
Vaši  starci budú mať  sny." A veci, ktoré On urobí, Izaiáš povedal, "S
bľabotajúcimi perami a inými jazykmi budem hovoriť k tomuto ľudu, a
toto je Odpočinutie." Ale oni to nepočuli. Pokrútili hlavami a prešli okolo
toho.  On povedal,  "Všetky  stoly  Božie  sa  stanú  plnými vývratkov,  a
nebude tam nič čistého." A ak to nie je obraz Jeruzalema a cirkvi toho
dňa pri príchode Mesiáša, je to takisto obraz dneška. Jednoducho sa to
opakuje.
41 No, keď Boh hovorí, že urobí nejakú vec, urobí ju. Bez ohľadu na
to, čo si niekto iný o tom myslí, čo niekto hovorí, keď  Boh o niečom
hovorí, je zaviazaný Sám vyložiť to Slovo. A Jeho potvrdenie Slova je
Jeho vlastný výklad. Všimnite si, potvrdzuje Svoje Mesiášske posolstvo.
On zasľúbil, čo bude Mesiáš robiť, keď príde. A keď prišiel...
42 Dokonca,  keď  sa  tí  múdri  muži  na  východe pozreli  smerom na
juhozápad, odtiaľ, kde  boli, v Babylone, a videli majestátnu hviezdu...
Vedeli  ste,  že  nikde  v  histórii  nie  je  ani  bodka  o  tom,  že  nejaké
observatórium (keď  oni  dokonca určovali  čas pomocou hviezd,  veľkí
muži,  ktorí  študovali  tieto  hviezdy)...  Nie  je  žiadna história,  ktorá  by
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hovorila, žeby niekto z nich vôbec videl tú hviezdu. Prečo? Nebolo im to
dané, oni niečo také nehľadali. Ale títo múdri muži vedeli, že povstane
Hviezda z Jákoba, a oni Ju hľadali, a ona prešla z času, keď sa Ježiš
narodil v Betleheme.
43 No, poznám naše kresťanské tradície, je to práve ako naše cirkvi;
majú  veci  hore  nohami.  Idete  tu  von  a  vidíte  múdrych  mužov  ako
prichádzajú uctievať bábätko; nie je žiadna taká vec v Písme. O dva
roky neskôr tam prišli, prechádzajúc cez nížiny a cez rieku Tigris. Nikdy
neprišli uctievať bábätko, ale mladé Dieťa, asi dvojročné. Prečo to bolo,
v tom istom čase, že Herodes zavraždil všetky deti od dvoch rokov a
nižšie, aby mohol chytiť Mesiáša? Vidíte, oni... Boh potvrdil skrze Svoje
Slovo.
44 A keď títo múdri muži prišli do Jeruzalema... Hviezda ich viedla do
náboženského  centra  sveta,  Jeruzalema.  A  hneď,  ako  vošli  tými
bránami, tá hviezda (tá nadprirodzená, ktorá ich viedla) odmietla im viac
ukazovať. Šli hore, dolu po uliciach títo fajn muži, bohatí muži s kvalitne
pokrytými ťavami, a tak ďalej, šli hore, dolu po uliciach hovoriac, "Kde je
Ten,  ktorý  sa  narodil  ako  Kráľ  Židov.  Videli  sme  na  východe  Jeho
hviezdu."  A  to  veľké  náboženské  centrum,  po  dvoch  rokoch  od
posolstva pastierov, stále nemalo odpoveď alebo nič o Tom nevedelo.
Hlava všetkých denominácií nemala odpoveď.
45 Tak to vyrušilo Sanhedrin, a povolali pisárov, aby prišli čítať. A čítali
Micheášov príbeh, proroka, ktorý povedal, "Ty, Betlehem, nijako nie si
najmenším zo všetkých kniežat Júdových (najmenším), ale z teba vyjde
vládca, ktorý bude vládnuť nad Mojím ľudom, Izraelom." A po tom, čo
boli Písma prečítané (a stále boli potvrdené pred ich očami), stále to
neprijali,  hoci  to  Písmo povedalo.  Veľmi pochybujem,  že by to prijali
dnes,  ak  by  boli  Písma,  ktoré  sú  zasľúbené  pre  tento  deň,
manifestované. Možno vám už nikdy znovu nebudem kázať, ale chcem,
aby ste uchytili toto. Stále by neverili.
46 Veľká  múdrosť  Otca  robí  ľudskú  múdrosť  tak  bláznivou,  že  On
zatieňuje človeka. On vlastne prichádza na miesto, kde to činí človeka
tak zahanbeným zo seba, a nie je dosť veľký na to, aby priznal, že sa
mýli.  Stále zostáva so svojím príbehom, nezáleží  na tom, ako veľmi
Otec dokazuje, že Jeho Slovo je pravda, a robí len to, čo zasľúbil, že
bude  robiť,  človek  si  myslí,  že  jeho  múdrosť  je  pred  Bohom  tak
vynikajúca, že ak to neprichádza podľa jeho múdrosti, "Prečo, To nie je
tak." To je pravda v každom veku, stále to robí. Vidíte, ako celá tá vec
teraz sedí?
47 Aká inšpirácia pre tých pastierov, anjeli zostupujúci dolu, aby hovorili k
pastierom, anjeli Boží prichádzajúci, aby hovorili k bande pastierov.
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48 Som zvedavý,  či  ste niekedy mali  možnosť  hovoriť  s pastierom,
alebo  byť  s  ním  na  chvíľu?  Ak  áno,  nerád  to  hovorím,  kvôli  mojej
poznámke, ktorú chcem o chvíľu povedať, ale pastier zostáva s ovcami
tak dlho, až sa dokonca smeje tak, ako ovca bľačí, hovorí ako ovca a
smrdí ako ovca. Je to tak. Lebo je s ovcami. Všetko, čo pozná, sú jeho
ovce.
49 No, potvrdené Slovo Pravdy. Keď títo pastieri, pokorní, nevzdelaní
muži...  Aká  česť,  aké  vhodné  je  to  pre  pastiera  prijať  posolstvo  o
novonarodenej ovci. To nemohlo prísť k nikomu inému ako k pastierovi.
To je to, prečo sa On narodil v maštali a nie v dome. Ovce sa nerodia v
dome, alebo v ružovo ozdobenej nemocničnej izbe. Vidíte? Oni sa rodia
v stodole, a na poliach.
50 To je ten dôvod, prečo bol vedený na Golgotu. Nemôžete donútiť
ovcu, aby išla uličkou na zabite. Vedeli ste to? Na bitúnkoch majú kozla,
ktorý vedie ovcu. A keď sa dostane tam hore, kde sa zabíja, on odskočí
a nechá ovcu ísť ďalej. Ovca musí byť vedená, ona sa nemôže viesť
sama. Tak preto to musel byť pastier, ktorý prišiel pre svoju ovcu. Keď
našli  Boha - dieťatko presne tam, kde posol povedal, že bude, a keď
našli  toto  posolstvo,  posolstvo  posla  v  jasliach  presne,  kde  anjeli
povedali, že To bude....
51 No, počul som ľudí hovoriť, "Anjel ku mne hovoril, povedal tak a
tak." Aké je to niekedy smiešne; a počul som ľudí povedať, že ku nim
hovoril anjel a povedal im tak a tak, čo bolo absolútne v protiklade so
Slovom. No, ako by to mohol anjel urobiť? To by jednoducho nemohlo
byť. A ak vám Boh povedal, že sa stane určitá vec (vy hovoríte, že On
vám to povedal), a nestane sa to, potom to nebol Boh, ktorý ku vám
hovoril.  Len pamätajte;  tak je to.  Boh neklame. On nie je nájdený  v
klamstve.
52 Keď našli to dieťa, aká radosť to pre nich musela byť. Lebo anjel,
ktorý im dal posolstvo, oni to našli presne takým spôsobom, ako anjel
povedal, že to bude, a práve na mieste, kde anjel povedal, že to bude.
Aká vec to pre nich musela byť.
53 V jasliach, prečo? Vidíte, akí spokojní boli títo pastieri v maštali?
Čo myslíte, aký  by tam bol nejaký teológ? Dal by si štipec na nos a
povedal by, "Vyveďte ma von z tohto miesta."  Vidíte? On by bol  tak
mimo, že by bol nešťastný.
54 Ale,  vidíte,  bolo  to  ako  doma pre  tých  pastierov.  Boh  vie,  kam
poslať Svoje posolstvo. Vidíte? Presne tak. V takomto stave tam vtedy
boli  tí  pastieri,  vo  svojej  maštali  so  svojím  Baránkom,  potvrdeným
posolstvom,  ktoré  počuli.  Aké  nádherné,  v  Prítomnosti  Mesiáša,
potvrdeného Slova ich posolstva. Keď pastieri počuli, že Mesiáš je na
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Zemi,  a  prišli  do  Jeho  Prítomnosti,  rovno  v  ich  okolí,  a  zistili,  že
posolstvo je pravdivé, bolo tam potvrdené, ako to muselo spôsobiť, že tí
ľudia zistili, že Boh urobil túto veľkú vec pre nich.
55 No,  učenci  by  tam boli  tak  vykoľajení,  v  takých okolnostiach,  a
hneď  by rýchlo odišli.  Prečo? Poslovia  prišli  k  obyčajným pastierom.
Možno nemohli  dokonca ani...  títo...  Niektorí  z tých pastierov možno
neboli  ani  schopní  podpísať  sa  svojím  vlastným  menom;  veľmi
pochybujem. Viete, pastieri, ktorých si Ježiš vybral, keď bol tu na zemi,
aby pásli Jeho ovečky, "Miluješ ma, Peter, viac ako títo?"...
56 "Áno, Pane, Ty vieš, že ťa milujem."
57 "Kŕm Moje ovečky." A Biblia hovorí, že Peter bol jeden ignorantský
a nevzdelaný muž. Stále vyberá pastierov...
58 Členovia  cirkvi  tých  posledných  dní,  a  kňazi,  a  dobre  vzdelaná
spoločnosť v tom dni by bola tak vykoľajená v maštali. No, nie som si
celkom istý,  či  mnohí  z  vás  chápu  (možno,  vy,  mestskí  ľudia),  ako
smrdela Judejská maštaľ, ako vyzerala, ako tie zvieratá v maštali, a aké
to bolo. No, niektorí z týchto klasikov dneška by tam boli tak vykoľajení,
že  by  ani  nevošli  cez  dvere.  Ale  Bohu  sa  to  ľúbilo  skrze  Svoju
nekonečnú múdrosť zjaviť to takým, ktorí to prijmú. Učenci a múdri muži
toho  dňa  by  To  istotne  neprijali.  Boli  by  tak  ponížení,  keby  boli
prichytení na takom mieste.
59 No, na prvom mieste, keby sa vrátili späť do svojej cirkvi, a svedčili
by, že navštívili také zhromaždenie, a verili nejakej bande nevzdelaných
pastierov, ktorí prinášajú takú udalosť, boli by exkomunikovaní zo svojej
cirkvi.  Boli  by  vyhodení  z  Betlehemskej  spoločnosti,  ak  by  boli
prichytení,  že  počúvajú  takú  nevzdelanú  bandu  ľudí,  ako  boli  títo
pastieri.  Ponížení,  to  by  určite  boli.  Ak  by  boli  spojení  s  takými
obyčajnými ľuďmi, a prijímali by takéto bludárstva, ako je veriť, že Boh
by  priniesol  Svoje  posolstvo  nejakej  nevzdelanej  bande  pastierov,
pričom oni  mali  k tomu všetko pripravené.  Stratili  by svoje členstvo;
museli  by odovzdať  svoje papiere, a neboli  by schopní byť  uznaní v
spoločnosti ich skupín toho dňa, lebo sa spojili s takou vecou a nie s
niečím lepším.
60 "Ako ste sa opovážili," povedali by kňazi. "Prichádzate tu do mojej
svätyne  s  takým  bludárstvom,  s  takým  bláznovstvom,  že  nejaký
nevzdelaný  farmár  tam  vonku,  ktorý  nemôže...  nechodí  do...  podľa
učebnice. A veríte takému posolstvu, že anjel zostúpil a hovoril k nim.
61 Ale  čo  keby  ten  človek  povedal,  "Videl  som  jeho  posolstvo
potvrdené"?
62 Povedal  by,  "Nech  vám  rýchlo  odovzdám  vaše  papiere.  A
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vypadnite z tejto spoločnosti." Časy sa menia, ale ľudia nie. Dnes by sa
to pravdepodobne stalo znovu; boli by vyhodení zo svojich cirkví.
63 Ale  pastieri  sa  cítili  úplne  pohodlne  na  tom  mieste  s  Božím
Baránkom.  A ktorýkoľvek  dobrý  pastier  robí  tú  istú  vec.  Keď  dobrý
pastier  nad  ovcami  vidí  Slovo  Božie  učinené jasným a  potvrdeným,
toho,  čo zasľúbil  urobiť,  ten pastier je rovno doma. Nestarám sa, čo
ktokoľvek iný hovorí, Boh to zasľúbil a Boh to urobil.
64 Hovoria, "Dni zázrakov pominuli. Nie je taká vec, ako krst Duchom.
Nie je žiadna taká vec, ako krst Duchom Svätým; to bolo pre apoštolov."
Ale nechajte To kázať pravdivého pastiera Slova, v moci vzkriesenia, že
Ježiš  Kristus  je  ten istý  včera,  dnes i  naveky...  Peter  na deň  Letníc
povedal, "To zasľúbenie je pre vás a pre vaše deti, a pre tých, ktorí sú
ďaleko a koľkýchkoľvek si povolá Pán, náš Boh." Kdekoľvek On zavolá,
to zasľúbenie a to isté požehnanie je pravdivé.
65 A nechajte toho skutočného pastiera kŕmiaceho sa Slovom, aby to
videl potvrdené; všetci teológovia na svete mu to nemôžu vziať, lebo on
vie, že Boh to povedal, a stalo sa to. To je všetko. Je to jednoducho
vždy Božie Slovo.
66 Jeho  Slovo  sa  stalo  telom  a  prebývalo  medzi  nimi,  a  oni  To
nevedeli. On zasľúbil tú istú vec v tomto dni. Som zvedavý, či by sme
To rozpoznali? Pyšní a múdri nikdy neprijali takú vec ako to. A verili, že
ak by bola taká vec, ako Mesiáš na zemi, muselo by To istotne prísť do
ich denominácie. Bola by to ich skupina, ktorá by To prijala, alebo, "To
nebolo  v  poriadku."  No,  len  sa  dobre  zamyslite.  Ak  to  nie  je  v  ich
skupine, potom... Všimli ste si potom? Boh nikdy nevybral niekoho z ich
skupiny, ale vybral toho, kto nebol spojený s nikým z toho. Lebo jedna
skupina by povedala, "Vidíte, čo sme urobili?" A to isté by urobili dnes.
Ale Boh vyberá nulu; to je ten dôvod, prečo vybral pastiera. Pastieri boli
úplne udomácnení s Božím Baránkom medzi nimi, Jeho Slovo sa stalo
telom medzi nimi. Pyšní a múdri To nikdy neprijali, prešlo To mimo nich.
67 A toľko by sme mohli  povedať  o  dnešku,  alebo o ktoromkoľvek
veku.  Boli  to tie  isté  veci  vo  dňoch Martina Luthera.  Tá istá  vec  vo
dňoch Johna Wesleyho. Bola to tá istá vec vo dňoch letničných. Ale
Boh sa nezastavuje kvôli žiadnej ľudskej organizácii.  Presunul Ducha
rovno ďalej, aby potvrdil Svoje Slovo. Muselo by to byť a prísť do triedy
ich vlastnej  rady,  alebo by to neprijali.  Lebo sú dnes takí  tvrdohlaví,
všetky cirkvi, že idú robiť tak a tak, a zjednotiť spolu všetky cirkvi. Ak
teraz  hľadajú  posla,  ktorý  by  mohol  zjednotiť  všetkých  protestantov,
katolíkov, a ortodoxných, všetko spolu, urobiť jednu veľkú cirkev...
68 Nuž,  bratia,  mal  som  možnosť  kázať  stovkám  rôznych
náboženstiev, a vo všetkých z nich sú dobrí ľudia. Ale teraz, pamätajte,
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prorokujem, "Každá organizácia bude musieť  prijať  toto,  alebo nebyť
organizáciou. To vás donucuje." Čítali ste dnes Tusconské noviny, kde
katolícki kňazi pomáhali vysväcovať, v novinách, pomáhali vysväcovať,
v Missouri, protestantského duchovného? A kto je v tom zúčastnený?
Presbyteriáni,  baptisti,  luteráni  a  Zbory  Božie.  Je  to  v  dnešných
Tusconských novinách.
69 Ó,  je  to  šokujúce.  To nie  sú  tí  ľudia  tam;  to  sú  tie  kazateľské,
vládne hlavy, ktoré tam točia tou vecou, systém, ktorý ťa do toho hádže,
či chceš alebo nie. Už viac nemôžeš byť organizáciou a uniknúť tomuto
hnevu,  ktorý  prichádza na  zem,  a  vidíte,  či  to  nie  je  pravda.  Ja  už
možno budem preč, keď sa to stane; pozrite sa späť na jednu z tých
pások. Potom, ak to nebolo tak, potom som falošný svedok. Ak to tak
bolo, povedal som Pravdu.
70 Oni by To nazvali nejakým druhom pôsobenia zlého ducha proti ich
pozitívnemu  mysleniu.  Toľko  dnes  počujete  o  pozitívnom  myslení:
jednoducho položte svoju myseľ na čokoľvek a myslite o tom pozitívne.
Diabol to môže robiť. Je len jedna vec, ktorá riadi všetko, a to je Božie
Slovo.  Ak myslíte v  protiklade k Slovu,  zabudnite  na vaše myslenie.
Myslite na Slovo.
71 "Mesiáš,"  mysleli  si,  "by nebol  nájdený  na takom mieste,  takom
neporiadku ako tamto."
72 Viete  si  predstaviť  skvelého,  veľkého  najvyššieho  kňaza,  alebo
duchovného,  všetci  vyleštení  v  teológii,  ako  by  prišli  k  maštali  plnej
hnoja  a  prijali  posolstvo  biedneho,  pokorného  pastiera,  ktorý  nemal
žiadne  vzdelanie,  a  prišiel  by  a  povedal,  "Vidíte,  môžem  vám  to
dokázať; toto je to Dieťa, toto je Posol"?
73 A viete,  čo  by  tí  ľudia  povedali?  "Ten  muž  je  čestný;  je  veľmi
úprimný v tom, čo hovorí, ale je totálne vedľa."
74 Videl  som  ľudí  žiť  také  dobré  životy,  že  by  ľudia  ani  neverili,
nemohli  by  na nich  nič  povedať,  ale  povedali  by,  "On je  úprimne v
blude. On jednoducho nevie, o čom hovorí. Boh, On by neurobil takú
vec, ako toto."
75 Ale tu mali dôkaz. A po dôkaze, "Choďte tam hore do maštale a
uvidíte, či tam to Dieťa neleží."
76 Povedali  by,  "Bol  si  okúzlený  nejakým  zlým  duchom,  ktorý
spôsobuje, že tak hovoríš." A predsa to bolo podľa Slova Božieho. A oni
boli príliš slepí, aby to videli, lebo ich teológia ich oslepila. Aká tragédia!
77 "Prichytení na takom mieste? V takom neporiadku, ako bol tento?
V maštali?" Zatiaľ čo oni preňho mali nádherné miesto, kde by prišiel,
mali preňho všetko pripravené, aby mohol prísť, a potom pomyslieť, že
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by zostúpil  (a išiel) a nepriniesol ich učiteľom posolstvo, a dal  by To
nejakej  bande  nevzdelaných  pastierov?  A  potom  priniesol  Svojho
vlastného Syna, a nechal Ho narodiť sa v maštali, obyčajnej prenajatej
maštali? Nuž, vo válove so senom? Prečo, to by nemohlo tak byť. Oni
by Tomu neverili, lebo To bolo tak pokorné.
78 A je To tak jednoduché, to je to, ako To múdri vždy prehliadnu. Je
To tak jednoduché, že ich to mätie. Hľadali Boha tam vonku, zatiaľ čo
On je rovno tu. Vidíte? Hľadajú niečo vzdialené, pričom je to teraz rovno
tu s nimi: Kristus, vzkriesený z mŕtvych, ten istý včera, dnes a naveky.
79 Všetky ich veľké veci boli obídené. Ale iste to bola Pravda, že tam
bol Mesiáš. Dnes to vieme. Dnes tomu veríme. Dnes to prijímame.
80 Ale potom, ak Boh zasľúbil niečo pre tieto Vianoce, zasľúbil niečo
pre tento deň,  a dokazuje, že je to tak, a my stále od toho kráčame
preč, sme jednoducho v tej istej triede, ako boli oni tam v tom dni, keď
to minuli; lebo to neprichádza podľa našej denominačnej chuti. To je to,
prečo sme tieto Vianoce v takom neporiadku.
81 Ježiš Kristus nie je mŕtvy; On žije. On je dnes tu. Biblia hovorí, že
On je ten istý včera, dnes i naveky. On povedal, v Jánovi 14:12, "Ten,
kto verí vo Mňa (nie ten, ktorý sa robí,  že verí, ten, ktorý  hovorí,  že
verí)...Ten, kto verí vo Mňa, skutky, ktoré Ja činím, bude aj on činiť. A
viac ako tieto bude činiť, lebo Ja idem k Otcovi." A ja som Ho videl vo
svojom vlastnom živote robiť viac tých istých skutkov, ktoré robil vtedy,
než je napísané na stránkach tejto Biblie. A ide to ponad hlavy a tých
múdrych dneška, a je to zjavené bábätkám, ktoré sa budú učiť; ako sa
Ježiš modlil. Je to pravda. On urobil viac než... videl som vo svojom dni,
za mojich 33 rokov služby, videl som Ho robiť viac, ako som o Ňom
čítal, že robil v Biblii: viac tej istej veci.
82 Ale nezáleží na tom, čo On vtedy urobil, myslíte, že Sanhedrin Mu
veril? "Nuž," povedali, "si zvedený čarami." Ale, zistiť, kde urobili svoju
chybu,  bolo  zistiť...  v  zistení,  nie  čo  povedalo  ich  vyznanie,  ale  čo
povedalo Slovo, že Mesiáš bude robiť v ich dni. To je to, kde my dnes
robíme chybu, neskúmame Písma. Ježiš im povedal, "Skúmajte Písma,
v Nich si myslíte, že máte večný život, a Oni sú to, ktoré svedčia o Mne.
Oni vám povedia, kto Som."
83 Všimnite si, Boh predzvedel, že oni toto budú robiť; to je to, prečo
to On musel vziať  k pastierom. On vedel,  že oni  to neurobia; oni  to
prijmú.  Nuž,  vidíte,  prečo  to  museli  byť  pastieri?  Prečo  pastieri?
Teológovia by to neprijali. Prečo znovu pastieri? Prišlo by to v protiklade
s Jeho Slovom? Nie. Oni boli pastieri, poznali ovce; a to je to, ako sa
On narodil, Ovcou, Baránkom. Všimnite si, On bol Baránok. Oni boli...
oni boli ten jediný druh, ktorý by ho prijal. Pastier bol tou jedinou vecou,
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ktorá by prijala Baránka. Oni vedeli, ako sa o to starať, a tak je to dnes,
keď dostávame Baránkovo Posolstvo.
84 No,  to  zvláštne....  Najpokornejší,  nevzdelaní  ľudia  uctievajúci
Emanuela v maštali. Naj... A v tých istých dňoch boli tam vonku ľudia
učiac  svoju  teológiu.  Veľké  zástupy,  ťahajúce  sa  zovšadiaľ,  z  celej
krajiny, prišli obetovať, čo bolo, ako povedal Jehova, smradom v Jeho
nozdrách.  A tu  boli  pokorní  pastieri  v  maštali  uctievajúci  Emanuela:
Samého Boh učineného telom a ležiaceho v maštali. Vidíte, ako my, s
našimi veľkými učeniami, a svojimi hlavami vytŕčajúcimi dozadu, ako že
my niečo vieme, a Boh obchádza celú tú vec. Vidíte? On robí to, čo
zasľubuje  robiť,  a  On  to  vždy  robí.  Ale  pomyslite  o  týchto  nízkych
pastieroch tam vonku uctievajúcich teraz Emanuela v maštali. To je to
najpozoruhodnejšie. Iste je.
85 Potom  vonku...  Potom,  ako  Ho  uctili,  a  uvedomili  si,  že  to
posolstvo, ktoré kázali, bolo potvrdené, tak tam vonku chválili Boha s
najúžasnejším posolstvom anjela. Teraz, porovnajte to s dneškom. Len
sa na minútu zastavte a premýšľajte. Ľudia vonku uctievajúci Boha a
chváliaci  Ho  za  to,  čo  videli,  čo  počuli,  čo  vedeli,  že  je  Pravda,  s
Posolstvom,  ktoré  bolo  úžasné  pre  intelektuálnu  myseľ...  bolo  to  v
protiklade so všetkým cirkevným myslením, a predsa to bola Pravda. Je
to Pravda. Verili tomu. A teraz, aká bláznivá môže byť ľudská múdrosť?
Potom hovoria,  že anjelský  zbor  im spieval  prvú  koledu.  Viete si  to
predstaviť? Že pastier, ktorý sa nevie podpísať, páchne ako ovčí chliev,
kráča dolu ulicou, vykrikujúc, "Sláva Bohu na výsostiach. My vieme, že
On je na zemi."
86 Kňaz povedal, "Ten muž je pomätený. Pozrite sa do kníh a vidzte,
či je členom našej kongregácie. On nás istotne uvádza do pomykova
svojimi neetickými učeniami. Vyhoďte ho od nás preč.  Nebudeme sa
hanbiť medzi ľuďmi.
87 Nuž, môžeš byť zahanbený medzi ľuďmi a byť oslávený v očiach
Božích,  alebo  si  vyber;  lebo,  pamätaj,  cirkevná  chuť  tohoto  dňa
nepasuje  s  Božím Slovom.  Nie  je  deväťsto  šesťdesiatdeväť  rôznych
chutí toho. Je to jedna chuť, jedno Slovo, jeden Boh. To je všetko.
88 Hovorili,  že anjeli  im  spievali  prvú  koledu,  a  taktiež  hovorili,  že
dostali od anjela posolstvo. Anjel sa im zjavil, dal im posolstvo a oni šli a
zistili, že to posolstvo bolo pravdou. A hovorili, "Okrem toho, anjel nám
spieval prvú koledu."
89 "Viete si predstaviť?" Povedali, "Ten úbohý človek." Nikdy sa medzi
nimi nič také nestalo, viete, tak to bolo pre nich tak trochu divné učenie.
To je ten dôvod, prečo to nemohli nájsť v Písmach; nebolo to pre nich,
aby to našli.  Neuveriteľné pre múdrych, žiadnu takú skúsenosť  nikdy
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nemali. Neuveriteľné, ale stále to bola Pravda. Je to Pravda; vieme, že
je to Pravda. Premýšľajte. Kristovi prví obrátení a prvým zhromaždením
boli ovčiari, nie duchovní; ovčiari, pastieri. Prečo pastieri? Ha.
90 Všimnite si. Boli vonku a chválili a oslavovali Boha za to, čo videli a
počuli, a počuli anjelov spievať po prvýkrát ľudskej bytosti. Anjeli nikdy
predtým nespievali ľudskej bytosti. A pozrite sa na ten zbor, ako stáli a
trénovali  a  trénovali  tie  hlasy;  budú spievať  pri  narodení  Mesiáša;  a
všetci boli obídení. A anjeli zostúpili a spievali obyčajným ovčiarom, nie
v kňazských rúchach, ale v pastierskych rúchach. A pozrite sa, kto mal
prvé posolstvo; je to úžasné.
91 A kde to bolo dané, nie v katedrálach, ale v pustatine, vonku v
pustatine, kde prišiel Anjel Pánov; nie v cirkvi; v pustatine. On dokonca
nebol ani v cirkvi vítaný. Oni si mysleli, že je, a mysleli si, že to majú,
ale  Boh  dokázal,  že to  bolo  zlé.  "On je  schopný  z  týchto  kameňov
vzbudiť deti Abrahámove." To je pravda.
92 Po prvýkrát, kedy anjeli spievali na oslave, to bolo v nebi. Ak sa
pozriete  do  Jóba  38:7  (keďže  vidím,  že  niektorí  z  vás  si  robia
poznámky), keď Boh najprv plánoval učiniť Svoje prvé stvorenie, zem...
Jób bol  veľký,  chytrý  človek,  a mal  všetky druhy múdrosti.  Povedal,
"Keď  idem na trhy, mladé kniežatá sa predo mnou všetky klaňajú, a
chcú len chvíľku z mojej múdrosti." A nemohol prísť na to, prečo sa s
ním tak nakladalo.
93 A  tak  sa  ho  Boh  opýtal,  povedal,  "Prepáš  sa  ako  muž,  lebo
prichádzam dolu, aby som s tebou hovoril." A keď Boh zostúpil vo víre
vetra,  povedal,  "Jób,  kde  si  bol  pred  tým,  ako  som  kládol  základy
zeme? Keď ranné hviezdy spolu spievali, a synovia Boží jasali, kde si
vtedy bol, Jób?" A vtedy bol usadený. "Kde si bol?"
94 Vidíte,  prvýkrát,  kedy anjeli  spievali  na  oslave,  bolo  v  nebi.  Ale
prvýkrát, kedy spievali na zemi, to bolo k pastierom pri narodení Boha,
Emanuela  na  zemi;  prvé  ľudské  bytosti,  ktoré  kedy  počuli  spievať
anjela, boli pokorní pastieri.
95 Keď  vezmeme naše ženy  s  namaľovanými  tvárami,  ostrihanými
vlasmi, nosiace šortky, a obkrútia si okolo seba nejaký druh cirkevného
rúcha, a postavia sa a spievajú ako niečo, a potom si myslíme, že Boh
to musí počúvať? On má tam ďaleko anjelov, ktorí Ho môžu zabaviť od
vtedy, predtým, ako kedy utvoril ľudskú bytosť. A-ha. Vypadnú a žijú a
nosia  oblečenie,  ktoré  je  ohavnosťou  pred  Bohom,  a  ako  môžete
očakávať, že je to od Boha? Hovoríte, "Nuž, ja patrím k..."
96 "Kde si bol, keď som kládol základy zeme? Povedz Mi, kde som
ich uviazal. Kde je tá os okolo ktorej sa točí? Kde si vtedy bol?" Myslíte
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si, že Boh nás musí prosiť o nejakú našu múdrosť. Naša múdrosť je
preňho len bláznovstvom. On robí to, čo hovorí, že bude robiť.
97 Teraz  si  všimnite.  Boh  zamýšľa  učiniť  ďalšie  stvorenie.  Tvorí
smrteľnú zem, smrteľný  život.  Anjeli  spievajú v  nebi.  Ale tu On tvorí
nový Život, Večný život pre človeka, a spieva svojim poddaným skrze
anjelov: na zemi, nie v nebi. Nebo malo Večný život. Vidíte? A spieval...
Spievali  do  nebies,  keď  prišlo  smrteľné  stvorenie,  a  tu  prichádza
nesmrteľné stvorenie; a teraz oni spievajú zemským ľuďom: po prvýkrát
pastierom. Pozoruhodné, však?
98 On začal  nové stvorenie.  Čo to  bolo? Stvorenie  Seba.  Boh bol
učinený  telom  a  prebýval  medzi  nami.  To  je...  Biblia  hovorí,  "Na
počiatku  stvorenia  Božieho..."  Boh  bol  utvorený  v  ľudskej  forme;  v
Ježišovi Kristovi, Svojom Synovi, Boh prebýval. Postavil Svoju svätyňu
z tela a kostí, a žil v tej svätyni: Boh, Emanuel, "Boh s nami." Postavil si
dom, aby v ňom žil,  aby skrze to mohol vyjadriť  Svoje Slovo Svojim
poddaným. Viete, aký je Boh, keď vidíte Krista.
99 Pamätajte,  pri  narodení  kráľa  je  vždy  spev.  Koľkí  to  vedia?
Samozrejme, viete to. Nuž, teraz, myslíte si, že keby sa tento Kráľ tam
dolu  narodil,  žena  by  utekala  niekde  do  katedrály,  a  povedala,
"Pripravte  hneď  rýchlo  posteľ,  a  priveďte  lekárov,  lebo  idem priviesť
Emanuela na svet."? Chudobná žena z Nazaretu, najnižšieho mesta,
špinavšieho než Tuscon alebo iné z tých ostatných, a predsa táto malá
žena  prichádza,  beží  tam  hore  k  veľkému  najvyššiemu  kňazovi  a
povedala,  "Zamýšľam  porodiť  Emanuela."  Hodili  by  ju  do  väzenia.
Istotne by to urobili. Určite by to urobili. Také sektárstvo ako toto, aby
bolo prinesené medzi jeho ľud, to by nemohol strpieť. Ani dnes by to
nemohol. Ale práve to isté sa deje, práve to isté.
100 Všimnite  si,  tam  musí  byť  spev.  Králi  boli...  Jemu  by  nebolo
spievané.  Ľudia  by  Mu  nespievali,  lebo  Mu  neverili.  A  to  je  ten
dôvod...Tu to prichádza, môžete to takisto zachytiť. To je ten dôvod, že
ľudia sa dnes hanbia chváliť Boha; hanbia sa za Krista. Veľké katedrály
neprijmú krst Duchom Svätým; sú tak usadení vo svojom kazateľskom
spôsobe, že oni to neprijmú. Boh nájde niekoho, cez koho môže dostať
chválu. "On je schopný z tých kameňov vzbudiť deti Abrahámovi," ako
som znova citoval Jána.
101 Všimnite si, Jeho poddaní Mu musia spievať. A Jeho poddaní boli
vtedy Jeho anjeli, a oni spievali Jeho pastierom, ktorí mali vziať Jeho
posolstvo.
102 Kto to mal počuť prvý? Samozrejme, Jeho poddaní. Tí, ktorí mali
prví počuť Kráľovský spev, boli Jeho poddaní. A kto boli Jeho poddaní?
Trochu  zvláštne,  však,  bratia?  Neboli  to  Jeho  duchovní.  Neboli  to
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teológovia.  To  je  pravda.  Neboli  to  denominační  ľudia.  Nie,  boli  to
pastieri.  Prečo?  Narodil  sa  baránok;  to  je  ten  dôvod.  Vidíte?  Jeho
poddaní to počuli, o ktorých Boh vedel, že budú veriť. Boh poslal Svoje
posolstvo  tým, ktorí  tomu uveria.  On je  celá  múdrosť;  On  vie,  kam
poslať Svoje posolstvo, kto tomu bude veriť. Najvyšší z neba poslaný k
najnižšiemu z ľudí na zemi.
103 Ježiš povedal v Matúšovi 5, "Blahoslavení chudobní v duchu, lebo
ich je Kráľovstvo nebeské." Mária, v... Ak si zapisujete miesta Písma, je
to Matúš  5. A ak si zapisujete miesta Písma... To je to, čo som si tu
zapísal, Písmo.
104 Mária  povedala  v  Lukášovi  1:52,  keď  bola  pomazaná  Duchom,
Svätým  Duchom  na  nej,  povedala,  "Povýšil  ich  z  poníženosti
[“Angl.prekl.: “z nízkej triedy “ - pozn.prekl.]." Mária to povedala, matka
Ježiša, povedala, "On povýšili tých ponížených."
105 Lukáš  takisto povedal,  "Obyčajní  ľudia Ho radi  počúvali."  Nie tá
elita,  teológovia,  doktori  práva a náboženstva;  ale obyčajní  ľudia Ho
radi počúvali, ľudia nízkej triedy.
106 Cez celé sväté Písmo, posolstvo vykúpenia bolo dané pastierom a
skrze ovce.
107 No,  musím  prísť  k  záveru,  lebo  sa  blíži  čas  zakončenia.
Preskakujem mnoho miest Písma, len aby som vás mohol dostať do
tejto myšlienky.
108 Cez celé Písmo bolo vykúpenie predstavované skrze pastierov a
ovce. To je pravda. Všetci s tým súhlasíme. Prečo? Bolo to v tieni a
predobraze. A čokoľvek... Ak by som nikdy nevidel svoju ruku, a pozrel
by som sa tu dolu  na tieň  mojej  ruky,  a  videl  by som,  že mám päť
prstov, vedel by som, že to odrážalo; negatív odrážal pozitív. A to je to,
prečo posolstvo vždy prichádzalo k... vykúpenie skrze baránka, lebo to
bolo od samého začiatku. A bolo to skrze ovce a skrze pastierov, skrze
ktorých Sa zjavil. Všetko boli tiene a predobrazy.
109 No, pozrime sa na začiatok. Adam a Eva, stojac tam v Prítomnosti
Božej, aby počuli Jeho posolstvo k nim, zavinuli svoje bedrá do ovčej
kože. Prvé posolstvo, ktoré bolo kedy počuté,  bolo dané nad mŕtvou
ovčou kožou, ktorú Boh zabil a zavinul do nej Adama a Evu. Po tom, čo
sa  pokúsili  urobiť  svoje  vlastné  náboženstvo  figových  listov,  to
nefungovalo.  Ovčia  obeť  bola ustanovená ako zmierenie od samého
začiatku: obeť baránka.
110 No,  ideme  to  už  zakončiť,  a  ukázať  vám,  prečo  to  museli  byť
pastieri; a prečo to musel byť, On musel byť baránok.
111 No, proroci Starej Zmluvy sa zahaľovali do ovčích koží (Vieme to.
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A-ha.),  naznačujúc svoju  vieru v  Jeho Slovo o príchode dokonalého
Baránka. To je to, prečo proroci...
112 No, Slovo Božie neprichádza k teológovi; nie je žiadna... on je ten,
kto To zamiešava. Tak je to. Nie je žiadna taká vec, ako stále hovoriť...
Hovoríte, "Nuž, tento chlapík je teológ." To ho len dáva od Slova ďalej
než čokoľvek, o čom viem. Vidíte? Slovo Pána Boha, nemeniaceho sa
Boha,  sa  nikdy  nemení.  Kdekoľvek  v  Biblii,  Slovo  Božie  vždy
prichádzalo k prorokom, nie k teológom alebo doktorom; k prorokom. A
oni vždy, zakaždým, boli neprijatí a odmietnutí.
113 Proroci boli obyčajne tiež pastieri. Proroci sa zahaľovali do ovčích
koží,  lebo nosili  kožu oviec,  ktoré pásli.  A prvé posolstvo odsúdenej
generácii bolo nad ovčou kožou. Proroci, znovu hovorím, nosili  ovčie
kože  ovinuté  okolo  seba,  lebo  tým  svedčili,  že  verili,  že  prichádza
dokonalý Baránok pre tú obeť. A Slovo Božie k nim prišlo nad ovčími
kožami. Títo pastieri... Alebo títo proroci boli obyčajne pastieri. Abrahám
bol pastier. Izák bol pastier. Jákob bol pastier. Mojžiš bol pastier. Dávid
bol pastier. Všetci Boží zástupcovia boli obyčajne pastieri.
114 No, ideme zistiť, prečo to prišlo k pastierom. Oni vedeli, že ovce sú
bezmocné  bez  pastiera,  ktorý  by  ich  viedol.  Oni...  Ovca  je  úplne
bezmocná;  ona  nemôže  ísť  sama.  To  je  ten  dôvod,  prečo  Boh
pripodobnil  Jeho  veriace  deti  k  ovciam.  Oni  musia  byť  vedené.  Ale
sleduj, čo vedie teba. Neber kozla; on ťa povedie na bitúnok. Boh nám
nikdy nedal kozla; On nám dal Svojho Syna (Ducha Svätého), aby nás
viedol. On je náš Vodca, nie nejakí ľuďmi učinení pastieri, ale Bohom
daný pastier, ktorý kŕmi ovce ovčím pokrmom.
115 No,  vezmete  prasa  a  poviete  tomuto  prasaťu,  "Urobím  z  teba
ovcu." A umyjete ho. A namaľujete jeho nechty na palcoch, a tak ďalej,
a dáte mu pokrm ako ovci, dáte mu nejaký druh diéty. A dáte ho von na
zem do, tam, kde sa pasú ovce, na lucernové pole alebo niečo také. A
ak je  niekde jama s blatom, to prasa pôjde do tej  blatovej  jamy tak
rovno, ako len môže ísť. Vidíte? Prečo? Preto, že jeho povaha je stále
prasa.
116 A to je dôvod, že členovia cirkvi  si dnes vychutnávajú veci  toho
sveta  (Vidíte?),  pretože  ich  povaha  nebola  zmenená.  Oni  budú jesť
akýkoľvek druh cirkevnej a teologickej brečky, ale Slovo Božie nemôžu
zniesť. Oni prídu a budú počúvať Slovo.
117 Viete, najväčší pokrytec na svete je stará vrana. V Biblii boli dvaja,
ktorí vyleteli z archy. Stará vrana vyletela a nikdy sa nevrátila, ale ona je
sup, požierač zdochlín. Pristála na telách mŕtvych zdochlín a naplnila si
brucho  mŕtvymi  zdochlinami.  Ale  keď  vypustil  von  holubicu,  ona
nemohla vydržať ten smrad, tak sa vrátila späť do otcovho domu a k
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Noemu, a búšila na dvere, až kým ju Noe nepustil dnu.
118 No,  vrana  sa  tu  môže usadiť  a  žrať  celý  deň  mŕtveho  koňa,  a
zaletieť tam na pole a jesť zrno s holubicou. Ale holubica nemôže letieť
tam a  jesť  mŕtveho koňa a  potom jesť  zrno;  to  by  ju  zabilo.  Vidíte,
holubica nemá žiadnu žlč, a nemôže to stráviť.
119 A keď nejaká holubica Božia, nejaká holubica alebo ovca, jediaca
Slovo,  čisté  zviera,  keď  mu  dáte  veci  toho  sveta,  oni  vedia,  že ich
Majster povedal, "Ten, kto miluje svet alebo veci toho sveta, láska Božia
nie je v ňom." Dáte mu niečo v protiklade s tým Slovom Božím, on to
nemôže zniesť. Ale diabol to môže vziať a svet tiež a nazvať to všetko z
Boha. Nemôžete zmiešať olej a vodu; to sa jednoducho nezmieša.
120 Oni,  všetci  tí  pastieri,  oni  vedeli,  že  ovce  sú  bezmocné  bez
pastiera. A oni boli pastieri, a vedeli, že musia byť vedené.
121 Aká  škoda  je  to,  keď  dnes  vidíme,  že  sa  snažia  kŕmiť  ovce
brečkou. Ale ovca to nebude jesť. Nie, veru. Vidíte, oni sa tam snažili
kŕmiť  ovce brečkou. A keď  prichádza Slovo, oni  boli  tak zvyknutí  na
brečku,  že nepoznali  Slovo.  A to  je  to,  čo je  dnes,  keď  tá  istá  vec,
potvrdená  a  dokázaná,  že  Boh  urobí  určitú  vec;  potom  oni,  tak
navyknutí na brečku, a nasýtení brečkou, až kým vy... Nuž, pre nich nie
je žiadne rozprávanie; oni to jednoducho nebudú počúvať; to je všetko.
Pes... Biblia povedala, "Ako sa pes navracia k svojmu vývratku; a prasa
k svojmu bahnu, tak robia oni."
122 Počúvajú Slovo, a idú rovno späť k tomu istému starému bahnu. A
hovoria, "Ó, to je fanatizmus. Neverte takej veci ako toto."
123 Boh...ovce robia to isté dnes, oni musia dôverovať diéte Slova. Oni
nebudú  brať  žiadnu  inú  diétu.  Nemôžete  im  dať  kazateľskú  diétu,
skutočnej  ovci.  Nie,  nie.  Choďte  im povedať,  "Nuž,  no,  pozri,  všetci
budeme spolu. No, Ježiš sa modlil, aby sme boli všetci spolu." Nedávno
sme tú istú vec počuli v Tuscone, pred pár dňami. Ale to je klamstvo.
Ježiš sa nikdy nemodlil... Ako sa On... Ako môžete urobiť, aby sa Slovo
samo  odsúdilo,  obrátilo  sa  proti  Sebe?  Potom Boh  nie  je  viac  ako
ktorýkoľvek iný človek.
124 Ježiš povedal, "Ako môžu dvaja kráčať spolu, ak sa nezhodnú?"
Ako chcete vziať metodistov, baptistov, presbyteriánov, katolíkov a hodiť
ich všetkých spolu a byť jedno? Môžete byť jedno pod hlavou človeka,
ale Ježiš povedal, "Aby boli Jedno, ako sme Ja a Ty Jedno." No, On
chce, aby sme boli všetci jedno v Ňom, ktorý je Slovo. Amen. Je "Jeden
Otec." A Otec je Syn, to je to isté. A je to to isté Slovo, zamanifestované
Slovo, prejavujúce Seba v tomto dni, ako To robilo v ktoromkoľvek inom
dni, že môžete byť jedno.
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125 Všimnite si, On povedal, "Ako Otec poslal Mňa, tak Ja posielam
vás." Otec, ktorý poslal Jeho, išiel v Ňom, aby potvrdil Slovo. A ten istý
Ježiš,  ktorý  posiela  Svoj  ľud,  ide  v  ľuďoch,  ktorých  posiela;  hovorí,
"Skutky, ktoré Ja činím, aj vy budete činiť." Iste, On sa modlil, aby sme
mohli  byť jedno: jedno s Ním, nie jedno s organizáciou, nie jedno so
systémom, ale jedno s Bohom. Lebo Boh a Jeho Slovo sú Jedno, a
Ježiš  a Boh boli  Jedno,  a  ty a ja  a  Slovo musíme byť  jedno.  To je
pravda. Musíme byť jedno v súhlase so Slovom. Nie to, čo niekto iný
hovorí,  Toto  nemá súkromný  výklad.  Vezmi  To,  čo To  hovorí,  a  ver
Tomu; a Boh To potvrdí, a dokáže, že je To pravda. Myslíte si, že je to
len pre učeníkov, vezmite na to Jeho Slovo; choďte to raz vyskúšať a
uvidíte.  Zistíte,  že  to  pre  vás  bude  fungovať  práve  tak,  ako  to  On
zasľúbil. Tak veru.
126 Oni sa nebudú kŕmiť brečkou; oni musia mať ovčiu diétu. Svätý Ján
tvrdí, že, "Moje ovce poznajú Môj Hlas." A ak je On Slovo, potom aký
druh Hlasu má? "Moje ovce poznajú Môj  Hlas;  za cudzím nepôjdu."
Vidíte? Ježiš povedal, "Cudzí Hlas nebudú nasledovať." Tak Jeho ovce
nenasledujú cudzí hlas. Oni ich nebudú nasledovať.
127 Proroci, pastieri, a ovce, všetci svedčia o príchode.
128 No, sledujte dnes toho nemeniaceho sa Boha v Jeho nemeniacich
sa plánoch Jeho Slova. No, len premýšľajte pár minút: nemeniace sa
Slovo.
129 Teraz sa pozrite. Ak by Mojžiš prišiel s posolstvom Noeho, to by
nefungovalo.  Ak  by  Ján  Krstiteľ  prišiel  s  posolstvom  Mojžiša,
nefungovalo  by  to.  Ak  by  Ježiš  prišiel  s  posolstvom  Mojžiša  alebo
Noeho,  to  by  nefungovalo.  A  Wesley  by  prišiel  s  Lutherovým
posolstvom,  to  by  nefungovalo.  Ak  by  letniční  prišli  s  Wesleyovým
posolstvom, nefungovalo by to; práve sme o tom počuli  svedčiť.  No,
Boh  sa  jednoducho  stále  hýbe.  Len  sledujte  Slovo;  uvidíte,  kde  sa
nachádzame.
130 Potom,  prečo  nebolo  prvé  oznámenie  pastierov...  Ak  všetci  títo
proroci, všetci títo veľkí muži boli pastieri, potom prečo by mal Boh, Ten
nemeniaci sa, zmeniť rovno tu Svoju metódu a priniesť to teológom?
Boli to pastieri. Príchod dokonalého Baránka, obeť za hriech, mal prísť
k pastierom.
131 Pastier pozná svoje ovce lepšie ako ktokoľvek iný. Nikto nepozná
ovcu lepšie  ako  pastier,  on  je  na  to  vyučený.  Tiež  vedeli,  aký  druh
potravy budú jesť. Oni... on vedel, čo budú ovce jesť, a on pozná svoje
ovce podľa toho, čo jedia. Keby ste videli nejakú ovcu, ako ide von ku
chlievu s brečkou a začne to jesť, povedali by ste, "Dajte toho požierača
odpadkov preč." Vidíte? Tak Boh vedel, kam ich poslať.
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132 No, zavolajme jedného z Jehovových veľkých pastierov-prorokov,
aby potvrdil, že Boh bol v týchto prorokoch pod ovčími kožami. Sledujte
teraz. Zavoláme najprv, Mojžiša. Pozrime sa naňho. Jeho služba nám
ukáže Jehovu vo Svojom pastierovi-prorokovi. No, možno vezmeme len
jedného, ak budeme mať čas, na nasledujúcich desať minút. Vezmeme
dvoch z nich, ale možno tento bude v poriadku.
133 Mojžiš;  Jehova tu predstavuje Seba Samého v tomto pastierovi-
prorokovi. Boli mu dané tri dary na potvrdenie jeho služby a na volanie
ku  starším  Izraela  a  k  faraónovi.  Všimnite  si  teraz  tohto  pastiera-
proroka. On vždy dáva Svojim prorokom nadprirodzené znamenie, aby
potvrdil, že je v nich Boh; lebo nemôže byť Prítomnosť Božia bez toho,
aby sa diali nadprirodzené veci. Jehova sa nikdy nezjavil bez toho, aby
Ho  nenasledovalo  nadprirodzené.  Muselo  to  tak  byť.  Tak  On  vždy
potvrdzoval Seba, že bol  s týmito prorokmi tým, že potvrdzoval to, o
čom prorokovali, ak to bolo podľa Jeho Slova.
134 No, prvé znamenie, ktoré dal tomuto prorokovi pastierovi (pozrite),
obrátil  jeho palicu na hada.  Druhé, jeho ruku obrátil  na malomocnú.
Tretie, vzal vodu z rieky Níl v Egypte a obrátil ju na krv. No, dal mu tri
znamenia,  aby  potvrdil  Egyptu  a  tiež  Izraelu,  že  bol  Božím
vypovedaným Slovom.
135 No, pamätajte, Mojžiš povolal do stvorenia. To je pravda. Zodvihol
piesok a hodil  ho hore do vzduchu a povedal,  "Nech prídu blchy," a
blchy prišli.
136 Povedal, "Nech prídu muchy," a muchy prišli.
137 "Nech prídu žaby," a žaby prišli.
138 On priviedol do existencie. No, človek nemôže stvoriť,  ale to od
začiatku nebol človek. Bol  to Jehova vo Svojom prorokovi-pastierovi.
Amen.
139 Sledujte.  Tretie  znamenie,  ktoré  mu  dal,  nesúviselo  s  jeho
povolaním ani s jeho osobou, jeho tretie znamenie. Všimnite si, prvé
dve znamenia súviseli s ním, s ním samým a jeho povolaním. A boli to
tie  jediné znamenia,  o  ktorých Biblia  hovorí,  že mali  hlas.  To ďalšie
znamenie nemalo hlas. Ale tie dve znamenia, ktoré boli  dané z jeho
vlastnej  osoby,  a jeho ľudu,  mali  hlasy.  Ale  tretie  znamenie,  teraz si
všimnite,  bolo  dané...  To  znamenie,  tretie  znamenie,  bolo  znamenie
smrti: voda sa obrátila na krv. Keby sa vaša krv obrátila na vodu, potom
by ste zomreli. A kde je krv, preliata krv, tam je znamenie smrti; tak to
bolo pre faraóna. Tretie bolo obrátenie vody Nílu na krv, aby ukázalo
jeho  posolstvo  k  faraónovi,  že  náš  Boh  je  Bohom  nad  Nílom,  nad
bohom  Nílu.  On  je  Bohom  nad  všetkým,  a  ide  priniesť  smrť  tomu



26                                                kázané 21.12.1964 v Tucson, AZ

národu. To je to, čo bolo znamenie smrti. Ó. Priame znamenie smrti:
krv.
140 Ale  tie  ďalšie  dve  mali  hlasy proroctva.  (Dúfam,  že teraz čítate
medzi riadkami, čo hovorím.) Ale tie ďalšie dve znamenia mali  hlasy
proroctva pre Izrael ohľadom ich budúcnosti. (No, pre vás, ktorí ste boli
hore na vrchu nedávno, keď bola roztrhnutá tá skala)
141 No,  a  išiel...  On  sa  chystal  zmeniť  prírodu,  aby  to  pre  nich
fungovalo.  Sledujte  palicu;  sledujte  hada;  sledujte  Červené  more,  a
čokoľvek, čo On teraz urobil. Pozrite sa na ten pastiersky prút, ktorý im
razil  cestu,  aby  mohli  ísť.  Tá  palica,  ktorá  bola  v  pastierovej  ruke,
preskočila každý  kúsok teológie a všetkých tých vecí,  ktoré povedali
kňazi, a tá pastierska palica ich viedla rovno dolu cez každú nemožnú
vec pre ľudí. Keď  si faraón myslel, že vodopády vybuchli v horách a
rozvírili  vodu,  potom to  spôsobili,  že sa  obrátila  na  krv,  potom Boh
zoslal oheň z neba. A zoslal krúpy z neba a zoslal vši na zem, a všetko.
142 Čo  On  urobil?  S  tou  pastierskou  palicou,  nie  zošitom,  nie
teologickou myšlienkou, ale s pastierskou palicou. Prídeme k tomu za
chvíľu;  pastierska  palica,  On to  urobil.  Nie  denominačná  modlitebná
knižka, ale pastierska palica, pastiersky prút vodiaci jeho ovce, robiaci
cestu jasnou, ako kráčali v ústrety zasľúbenému Slovu v krajine. Aká
nádherná vec je to dnes, tá pastierska palica dnes, vodiaca Jeho ovce
do zasľúbenej  zeme; preskakujúc všetku teológiu a všetko ostatné v
tomto svete, a veci toho sveta, a denominácie, všetko; otvárajúc cestu,
a dokazujúc Jeho Slovo, že je Pravdou; pastierska palica idúca napred.
143 A všimnite si, tá istá pastierska palica, ktorá viedla ovce... Veríte
tomu?  On  istotne  viedol  tie  ovce;  on  ich  vyslobodil  z  Egypta  s  tou
palicou vo svojej ruke. Mohli by sme o tom povedať omnoho viac. Ale
trafiť klinec po hlavičke, on viedol tie ovce a poslal súd na tých, ktorí to
odmietli.  Tá istá  palica,  ktorá sa stala pre jedného požehnaním,  pre
druhých sa stala prekliatím. Tie isté vody z Noeho kázania, ktoré ho
zachránili, odsúdili svet. Tá istá palica, ktorá viedla Izrael do zasľúbenej
zeme, odsúdila tých, ktorí  odmietli  nasledovať  proroka-pastiera. To je
pravda. Stala sa palicou súdu... Príroda; všimnite si, ako Boh hovorí vo
Svojej prírode. Keby sme len mali  čas. Napísal som si tu poznámku:
Boh hovorí vo Svojej prírode. Nemali sme čas to dokázať.
144 Ale  dokazujúc  neskôr  tým  medeným  hadom  na  pastierovom
ovčiarskom prúte (na ktorý  omotal  toho hada,  na púšti),  to  hovorí  o
pravom zmierení prichádzajúcom pre chorobu a hriech.
145 Tá palica samotná sa obrátila na hada pred faraónom, a ten istý
faraón sa to snažil  napodobniť  pomocou kúzelníkov. A tak to robia tí
moderní faraónovia dneška, a takzvaní veriaci, telesní napodobovatelia
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posolstva, snažia sa napodobniť tú istú vec bez toho, aby vedeli, odkiaľ
to prichádza: a hádžu to do nejakého denominačného niečoho, zatiaľ
čo to  je  od toho slobodné ako je slobodný  vzduch od toho,  aby bol
uväznený. Iste. Ale snažia sa napodobniť, urobiť napodobnenie.
146 Ale, všimnite si, tá istá pastierska palica zjedla tých druhých hadov.
Kde  boli  tie  hady?  Boli  to  palice  na  zemi,  a  len  jedna  palica  bola
zodvihnutá.  "Oboje  nebo  a  zem  pominú,"  povedal  Ježiš,  "ale  Moje
Slovo  nepominie."  Hovorí  to  o  pravom zmierení  prichádzajúcom pre
hriech.
147 Budúcnosť  Izraela takisto ponúkala...  A potom ako to hovorilo  o
Izraeli, v budúcnosti... Tam im bolo ponúknuté vyslobodenie z otroctva
smrti  skrze proroka pastiera.  Boli  vyvedení  z  otroctva skrze  proroka
pastiera  s  palicou.  Vidíte?  Hovorilo  to  o  Izraelovom  budúcom
Vysloboditeľovi  zo  smrti  a  pekla  skrze  Pastiera  Proroka,  o  ktorom
budeme hovoriť.
148 No, všetkému tomu... Všetci, ako vieme, z Izraela neprijali  Slovo
proroka pastiera, celý Izrael to neprijal. No, všimnite si, oni sa sťažovali.
"Ó," keď predvádzal zázraky, "on bol veľký muž," ale keď prišlo ku Jeho
Posolstvu,  "to  bolo  iné."  Všetky  veľké  znamenia  nasledujú  nové
prichádzajúce posolstvo. Vieme to. Na púšti sa oni sťažovali, na púšti, a
zomreli po tisícoch. Úprimne, boli len dvaja z nich, ktorí kedy cez to
prešli  a  boli  zachránení  z  dvoch  a  pol  miliónov,  dvaja  z  dva  a  pol
milióna.
149 Poviete,"To... Čo sa s nimi stalo?" Oni večne zahynuli.
150 "Všetci z nich, brat Branham?" Ježiš tak povedal.
151 Povedali, "Naši otcovia jedli mannu na púšti, a pili zo skaly."
152 A  On...Ježiš  povedal,  "A  oni  sú,  každý  jeden,  mŕtvi."  Večne
oddelení (vidíte?). Každý jeden.
153 Všimnite si,  oni sa sťažovali  na Božiu pripravenú cestu a to bol
dôvod,  že  zomreli.  (Teraz,  pozorne,  neprehliadnite  tieto  posledné
poznámky.) Oni sa sťažovali. Čo spôsobilo, že zomreli na púšti, bolo to,
že sa sťažovali  na  Božiu  pripravenú  cestu,  skrze posolstvo  jedného
muža,  proroka,  vodcovstvo  jedného  muža.  Povedzte  mi,  kedy  Boh
použil nejakú skupinu, aby viedla. Nenájdete to v Biblii. Jeden človek,
oni... Slovo prišlo k Mojžišovi.
154 Kórach; všetci vieme, že sa dali dokopy a on sa sťažoval na Boha,
že nie  je  spravodlivý,  keď  robí  takú vec,  že robí  jedného človeka s
posolstvom.  Povedal,  "My  sme  všetci  svätí.  Prečo  nemôžeme  mať
denomináciu? A prečo nemôžeme ustanoviť toto a urobiť  toto a robiť
tamto?"
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155 Boh povedal  Mojžišovi,  "Oddeľ  sa od neho,  mám toho dosť."  A
pamätajte,  Júda  hovorí  tú  istú  vec  v  poslednom dni.  To  je  pravda,
"Zahynuli v protirečení Kóracha." Takisto vieme, čo sa stalo Kórachovi a
tým ostatným, ktorí spochybňovali Božie Slovo a Božiu múdrosť toho
vodcovstva jedného muža: každý z nich zahynul.
156 No,  všimneme  si  Boha  v  pastierovi  prorokovi,  ukazujúc  Jeho
budúce  plány  v  ďalšom  znamení.  Teraz  sledujte.  Vidíme  to  tam;
sledujme to teraz v ďalšom znamení.
157 No,  všimnite  si,  bol  poslaný  ku  svojim bratom do otroctva,  pod
nadvládou,  s  posolstvom vyslobodenia,  s  Bohom daným znamením,
aby potvrdil  Jeho zámery.  Izrael  šiel  za jeho posolstvom; verili  tomu,
každý  z  nich,  ale  vo večernom čase...  Išli  za  jeho zázrakmi,  ale  vo
večernom čase,  keď  oni  -  keď  on  dal  svoje  posolstvo,  to  bolo  iné.
Všetci, ktorí neverili tomu posolstvu, zomreli. To je pravda. Čo bolo to
posolstvo? Posolstvo bolo o prichádzajúcom súde. Večer, vo večernom
čase Boh prešiel  táborom Izraela,  aby zistil,  či  ľudia veria  posolstvu
Jeho pastiera proroka; a všetci, ktorí tomu neverili, zahynuli.
158 Teraz si všimnite, ideme to priniesť k Veľkému Pastierovi zachvíľu.
Všimnite  si  službu  veľkého  Pastiera  Proroka.  Pre  Jeho  zázraky  sa
každá cirkev otvorila a prijala Ho. Chceli, aby boli ich chorí uzdravení.
Chceli robiť veľké veci. Jeho popularita bola veľká. Ale keď prišiel čas
večera, jeden deň  po tom, čo premenil  vodu na víno, a nasýtil  tisíce
chlebom, a robil zázraky, začal sa usádzať a hovoriť k nim. A povedal
im, "Ja a Môj Otec sme Jedno. Prečo hovoríte, ‘Ukáž nám Otca?'"
159 "Ó, brat. Tento človek sa robí rovný Bohu?" To bolo príliš veľa pre
ich cirkevné zmýšľanie. Ale bola to Pravda; On bol. Vidíte? Ale keď to
robili, mnohí Ho nenasledovali.
160 On  sa  potom  otočil  a  povedal,  "Keď  nebudete  jesť  telo  Syna
človeka a piť Jeho Krv, nemáte v sebe Život."
161 No, čo myslíte, že si mohla múdra, intelektuálna osoba myslieť?
Viem  si  predstaviť,  že  kňazi,  ktorí  Ho  mali  v  chráme,  boli  veľmi
zahanbení tým, že Ho tam mali. "Pomyslieť, že nejaký človek by vstal a
povedal takú vec, ‘Keď  vy, ľudia, nebudete jesť  moje telo a piť  moju
krv.'"  Povedal,  "Toto  je  ľudský  vampír  (Vidíte?).  ‘Jedzte  moje  telo  a
pite...'  Prečo,  on  je  kanibal.  Vy,  dobre  zmýšľajúci  ľudia,  budete,  vy
odídete od takého pomätenca ako je tento."
162 On to nikdy nevysvetlil, On to proste povedal. Povedal to, aby sa
oni potkli, aby oddelil Svoje ovce od kozlov. Urobil to, aby ich vyhodil
preč.  A potom  s  Ním  nikto  nechcel  spolupracovať.  Odvtedy  nemali
žiadnu spoluprácu.
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163 Všimnite  si,  v čase večera, Boh prechádzal tábormi a videl,  kto
verí.  A On urobil  tú istú vec vo dňoch Veľkého Pastiera. Všimnite si
službu veľkého Pastiera  Proroka,  ale všimnite si  toto,  veriacim Jeho
posolstvu,  ale nie...  Toto posolstvo večera,  oni  by tomu neverili.  Oni
neverili, že On je Boh. Oni z Neho chceli urobiť milého človeka. Chceli z
Neho urobiť proroka. On bol milý človek a On bol Prorok, ale On bol
viac než to. To je dnes bežné učenie, že "On je len dobrý človek, On bol
Prorok."  On  nebol  nič  menej  ako  Emanuel.  On  bol  Boh
zamanifestovaný v Ježišovi Kristovi, Jeho Synovi, robiac Jeho a Otca
Jedným. To je všetko, čo On mohol byť.
164 Zachariáš  14:7  (môžem  toto  povedať),  hovorí  o  večerných
Svetlách a posolstve znovu v čase konca. Všimli ste si to? Toľkí, koľkí
nasledovali Mojžiša, videli Ohnivý  Stĺp, ktorý ho identifikoval na Hore
Sinaj. On svedčil a hovoril o tomto ohnivom Stĺpe, ktorý bol v kríku a
povedal mu toto posolstvo; mnohí z nich tomu neverili. Ale toľkí, koľkí
ho nasledovali von z Egypta (vyšli zo sveta, a prešli more oddelenia, a
šli na púšť), videli ten istý Ohnivý Stĺp (o ktorom hovoril), ako potvrdzuje
toho pastiera proroka, že je pastierom oviec. Oni to videli, a mnohí z
nich tomu stále neverili, po tom, čo to videli.
165 Všimnite  si,  ako  znovu  ten  nikdy  sa  nemeniaci  Boh,  ten  veľký
Pastier  Prorok vzal  tých,  ktorí  zostali  pri  Ňom a s Jeho službou,  na
Olivový vrch; ten veľký Pastier Prorok, ten Jeden, o ktorom hovoríme,
Ježiš. [Prázdne miesto na páske - pozn.prekl.] Videli a počuli Otca (ten
istý Stĺp Ohňa), ako ho potvrdzuje, ako potvrdzoval Mojžiša.
166 Ten istý Boh, o ktorom Mojžiš hovoril, prišiel k Mojžišovi a dokázal
Ohnivým Stĺpom, že On je Jehova,  ktorý  vedie  Mojžiša. Boh bol  vo
Svojom pastierovi prorokovi.
167 Tu On berie ďalšieho Pastiera proroka, veľkého Proroka, Ozajstnú
Ovcu,  Ježiša,  a  berie  voľbu  troch  mužov,  a  berie  ich  hore  na  vrch
Olivovej  hory  a  tam,  potvrdený  Ježiš.  A  dokonca  Sám  odišiel  od
všetkých  ostatných  ľudí,  povedal,  "Toto  je  Môj  milovaný  Syn;  Jeho
počúvajte." A keď sa pozreli, nevideli nikoho okrem Ježiša. Tak je to. On
bol ten Jeden. No, tým je to vyriešené, čo sa mňa týka. Vidíte?
168 [Prázdne  miesto  na  páske  -  pozn.prekl.]...  Shekinah  [Prázdne
miesto na páske - pozn.prekl.]... tvár. Mojžiš bol v prítomnosti Shekinah
na  Hore  Sinaj.  To  zmenilo  jeho  tvár.  Keď  zišiel  dolu,  musel  si  dať
zásteru na tvár, ten pastier prorok Mojžiš; v ktorom bol Jehova v časti,
len v časti: jeho tvári. On mal Slovo vo svojich ústach.
169 Ale všimnite si, keď bol ten Veľký Pastier v Prítomnosti Shekinah.
Čo to urobilo? Zmienilo to celý Jeho výzor. On nebol len časťou Boha;
On bol celý Boh. On bol Emanuel.
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170 Prečo to museli byť pastieri? Pozrite sa. Vidíte, teraz, Všemohúci
Boh stvárňuje Seba Samého v Mojžišovi, pastierovi prorokovi. Sledujte,
ako sa Boh dal poznať. (Toto je moja posledná poznámka.) Sledujte Ho,
ako stojí pomazaný v Prítomnosti Ohnivého Stĺpu.
171 Absolútne  nikto  na  vrchu,  iba  Mojžiš  a  Jehova.  Amen.  "Amen"
znamená "nech je tak." Sledujte. "Polož svoju ruku za svoju hruď." Ale
sledujte teraz tento druhý znak s hlasom. "Polož svoju ruku za svoju
hruď." Nemáme žiaden dôvod veriť, že Mojžiš bol ľavák, tak on musel
vložiť svoju pravú ruku za svoju hruď,  lebo väčšina ľudí je pravákov.
Položil svoju pravú ruku... No, sledujte. Aký obraz tu vidíme, Jehovu v
Mojžišovi pastierovi prorokovi. Mojžiš reprezentujúci Boha, lebo Boh bol
v Mojžišovi.
172 Sledujte ho, ako vkladá svoju... "Ruku za svoju hruď." Čo za znak.
No, tam on stojí, držiac svoju pravú ruku na svojom srdci (stojac takto),
kde boli skryté tajomstvá vykúpenia ukryté od založenia sveta. Tu je to,
prečo pastieri. Ježiš je Božou pravou rukou; všetci vieme. Tu je Mojžiš
predstavujúci presne Jeho. On držal tajomstvá Otca, a ukázal nám ich.
Všimnite si, sledujte, ako vyťahuje spoza hrude svoju pravú ruku udretú
smrteľným malomocenstvom.  Ukázal,  čo  bude  Boh  robiť  so  Svojou
pravou  rukou.  Všimnite  si,  na  malomocenstvo  nie  je  žiaden  liek.
Všimnite si, znovu, to nebolo iba obyčajné malomocenstvo, bolo to vo
svojom  poslednom  štádiu:  biele  ako  sneh.  Jeho  ruka  bola  udretá
hroznou vecou. Ako sa Mojžiš musel cítiť, keď vytiahol svoju pravú ruku
od  svojho  srdca,  spoza  svojej  hrude,  a  jeho  ruka  bola  udretá
malomocenstvom. Malomocenstvo symbolizuje hriech, nevyliečiteľný, a
zvlášť vo svojom poslednom štádiu.
173 Bratia, to je to, kde bol svet, keď Boh vytiahol Svoju Pravú Ruku
spoza Svojej hrude. Svet bol udretý malomocenstvom, a vôbec žiaden
liek na to. Tak je to dnes večer,  lebo oni  neprijmú nápravu. Náprava
bola učinená na Golgote, ale ľudia chcú vziať nejaký ľuďmi vytvorený
recept namiesto Božieho receptu na hriech.
174 Všimnite  si.  Nikdy  to  neišlo  pozvoľna,  ako  je  to  pri  priebehu
malomocenstva, ale všetko naraz. Keď vytiahol svoju ruku, bola udretá;
bola  plná  malomocenstva.  Všimnite  si,  čo  Boh  povedal,  "No,  vy
nebudete pozvoľna upadať  do hriechu; ale v ten deň,  kedy budete z
neho jesť, v ten deň zomriete." To je pravda, "Ten deň, v ktorý z neho
budete jesť."
175 Všimnite  si,  bol  to  prorok  pastier,  ktorý  sa  sám udrel.  On vzal,
skrze príkaz Boží, a vložil svoju vlastnú ruku za svoju hruď, a vytiahol ju
von udretú malomocenstvom. Prorok pastier to urobil sám. A ten veľký
Prorok  Pastier,  Ježiš,  to  urobil  Sám,  "Ja  kladiem Svoj  život;  žiaden
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človek ho neberie odo Mňa." On bol  Veľký  Pastier,  ten veľký  Prorok
Pastier, "Žiaden človek to neberie od Mňa; robím to Sám." Všimnite si;
to neprišlo pozvoľna, prišlo to v minúte. Ten Veľký  Pastier Sám vzal
našu vinu a ranil sa Sám, vzal naše hriechy a položil ich na Samého
Seba. Niet divu, že básnik napísal:

Medzi skalami a tmavnúcim nebom,
Môj Spasiteľ sklonil Svoju hlavu a zomrel;
otvárajúca sa opona zjavila cestu
do nebeskej radosti a nekončiaceho sa dňa.

176 To  tajomstvo  bolo  v  Božej  hrudi  po  celé  tie  roky,  zakryté  Jeho
pravou rukou, Ježišom. Veľký Pastier vzal na Seba našu vinu za nás.
Izaiáš 53:6 povedal, "Bol ranený pre naše prestúpenia. Bol zdrtený pre
naše neprávosti. Kázeň nášho pokoja bola vzložená na Neho. A Jeho
sinavicami sme uzdravení." Tajomstvo Božského uzdravenia ležalo na
hrudi Ježiša Krista, alebo Boha, On bol na pravici Boha; to je tá jediná
ovca, ktorá držala v Jeho hrudi to tajomstvo. To je ten dôvod, prečo tie
predobrazy toho museli byť  vždy ovca. Prvý  bol ovcou; posledný  bol
Ovcou. To je ten dôvod, prečo to muselo prísť k pastierovi, aby vedel,
ako sa postarať  o jeho Ovcu.  Rozumiete tomu? Všimnite  si,  On bol
ranený pre naše prestúpenia, zdrtený pre naše neprávosti, kázeň nášho
pokoja bola vzložená na Neho."
177 Všimnite si, prišlo to rýchlo, a odišlo to rýchlo, nie skôr, ako bola
pravá ruka vytiahnutá spoza hrude po druhýkrát, tá smrteľná choroba
bola preč, keď to vytiahol druhýkrát. A keď Veľký Pastier, Ovca prorok,
keď povedal... Na Golgotskom kríži, keď zaplatil cenu za hriech pre nás
všetkých, On povedal, "Je dokonané." Hriech bol skončený; cena bola
zaplatená;  dlhy boli  splatené.  To netrvalo rok alebo k tomu konečne
došlo  za  dní  nejakého  iného  reformátora  alebo  niečo  také;  bolo  to
dokonané práve vtedy.
178 Hriech prišiel v okamihu skrze prestúpenie Božieho zákona, skrze
porušenie jedného Slova. Dnes večer,  moji  bratia,  vaša duša je nad
peklom  na  reťazi.  A  tá  reťaz  nie  je  učenie  nejakého  teologického
seminára; tá reťaz nie je nejaká denominácia alebo nejaké vyznanie,
podľa ktorého žijete;  tá  reťaz je  Božie  Slovo.  Ježiš  dal  ľudskej  rase
Svoje  Slovo,  aby  podľa  neho  žili,  a  Eva  porušila  len  jedno  malé
ohnivko. A žiadna reťaz nie je silnejšia ako jej najslabšie ohnivko. Ak
vezmete z toho jedno Slovo... To bolo to prvé z Knihy.
Ježiš prišiel v strede Knihy a povedal, "Človek nebude žiť na samom
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chlebe, ale na každom Slove, ktoré vychádza z úst Božích." To bol stred
Knihy. Koniec Knihy, On povedal, "Ktokoľvek vezme jedno Slovo (vyloží
nesprávne jedno Slovo), vezme jedno Slovo z Nej, Ja vezmem jeho diel
z  Knihy  Života."  Prechádzate  nad  peklom,  visiaci  na  Slove  Božom.
Nenechajte nikoho vtlačiť do vás niečo, čo nie je TAK HOVORÍ PÁN.
179 Ó, viem... Nuž, oni povedia, "Iste, všetko, čo sme urobili. Všetko,
čo sme urobili." To je to, čo si možno mysleli tí najvyšší kňazi a oni v
dňoch toho Veľkého Pastiera. To je to, čo si myslela Eva. To je to, čo jej
povedal satan, "Iste to Boh neurobí." Ale urobil, pretože On povedal, že
to urobí. A to je dôvod, prečo to On urobí dnes znovu.
180 Niet divu, ako On povedal, “Ako bolo vo dňoch Noeho, keď osem
duší bolo zachránených vodou, tak bude pri príchode Syna človeka."
Vidíte, veľmi málo, "Lebo tesná je brána a úzka je cesta, ktorá vedia do
Života, a málo bude tých, ktorí ju nájdu. (To je pravda.) Lebo široká je
cesta, ktorá vedie do zničenia, mnohí po nej pôjdu."
181 Keď bol ten Veľký Pastier udretý, ten veľký Pastier Oviec, keď bol
tam udretý, povedal, "Je dokonané." A v tej minúte, hneď ako bol tento
Pastier  udretý,  bolo  po  všetkom.  Hriech  je  zaplatený;  nebolo  viac
hriechu.  Boli  čistí;  pokuta bola  zaplatená.  Veriaci,  ktorých mená boli
zapísané  v  Knihe  Života,  predurčení  od  založenia  sveta,  bolo  to
dokonané práve v tej minúte, keď Ježiš povedal, že bolo dokonané. On,
ten Veľký Pastier, prišiel pre Svoje ovce. Bolo dokonané; Božia pravá
ruka bola vytiahnutá z Jeho boku, udretého. Potom na Veľkú noc to On
vrátil (Amen), vzkriesil to znovu do Svojho boku, a roztiahol to dolu k
tebe a mne vo forme Svojho Slova, aby nás vykúpil späť do originálnej
záhrady, z ktorej nás hriech vzal preč. Skryté tajomstvo Jeho veľkého
srdca  bolo  zjavené  skrze  Proroka  Pastiera.  Bolo  to  zjavené  skrze
Pastiera, Proroka Pastiera.
182 Niet divu, že hory skákali a kričali v ten deň.  Niet divu, že slnko
zakrylo svoju tvár  a kričalo od radosti.  Niet  divu,  že celá príroda sa
rozjasala; vietor triasol stromami, až kým sa triasli a triasli a radovali a
skákali.  Oni  videli  Proroka  Pastiera,  na hore,  vykúpil  každé meno v
Knihe života. A videli, že ich vlastná príroda bola vykúpená. Oni kričali a
skákali. A svet šiel  k zemetraseniu. A hory sa trhali a skaly padali.  A
slnko  zapadlo.  A všetko  sa  dialo.  Ako  nejaké  zhromaždenie,  keď  ti
Pastier zjavuje, že je dokonané. Tam...
183 Videl  som skákanie  a  radosť,  ale  nikto  nebol  zranený.  Hory  sa
rozozvučali  a ...  Slnko zapadlo, a všetko to sa dialo,  ale nikto nebol
zranený.  A  videl  som  zhromaždenia,  kde  bola  zjavená  moc  Božia
ľuďom, že sú slobodní  od sveta a vecí  toho sveta a radosť  Pánova
naplnila  zhromaždenie.  Stáli  a  kričali  a  plakali  a  kričali,  ako  najviac
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mohli, na slávu Pánovu. Nikdy som nevidel nič v neporiadku; oni boli
vždy  v  poriadku;  lebo  rozpoznali,  že  ich  mená  boli  zapísané  v
Baránkovej  Knihe  Života  pred  založením  sveta...  Ten  Veľký  Prorok
Pastier  im priniesol  posolstvo a oni  boli  vyslobodení:  Prorok Pastier.
Nezáležalo na tom, čo tie iné cirkevné sféry o tom hovorili, oni vedeli,
čo sa stalo. Práve tak, ako tí pastieri tam, oni vedeli, čo sa stalo.
184 Žiaden človek nemá právo vojsť za svätú kazateľňu kázať Slovo,
kým neurobil ako urobil Mojžiš: sám sa stretol s Bohom na pôde, kde
potom neexistuje žiaden teológ, ktorý  by mu to vyhovoril. Mojžiš  tam
bol.  Nezáležalo  na  tom,  ako  Izraelovi  poslovia  hovorili,  "Ó,  to  bol
nezmysel,  ty si si to len predstavoval, že toto vidíš;  to je nezmysel,"
nemohli ste mu to vziať; on vedel. On tam bol. On bol ten, ktorému sa
to  stalo.  A  žiaden  človek  s  teologickou  hodnosťou  alebo  nejakou
doktorskou  hodnosťou  nemá  právo  za  kazateľňou,  aby  si  nárokoval
posolstvo Ježiša Krista, kým sa prv nestretol s Bohom tvárou v tvár v
Ohnivom  Stĺpe.  On  nemá  právo  nazývať  sa  poslom,  lebo  všetci
teológovia na svete by ti to nemohli vyhovoriť. Tebe sa to stalo. Ty si
tam bol; ty o tom vieš. Je jedno, čo ktokoľvek hovorí, alebo koľko veľa
toho môžu povedať, "tie dni sú preč, to nie je tak," ty - tebe sa to stalo a
je to zhodné so Slovom.
185 Áno, to je dôvod, prečo Mojžiš vedel, že tento Hlas, ktorý ku nemu
hovoril, bol Hlas Slova. On vedel, že Boh povedal Abrahámovi, "Tvoje
semeno bude dočasne prebývať štyristo rokov, ale ja ich vyslobodím." A
on vedel, že štyristo rokov prešlo a on bol povolaný urobiť to.
186 Muži  a ženy, Boh zasľúbil  v týchto posledných dňoch, že vyleje
Svojho Ducha na každé telo. Zasľúbil, že pošle krst Svätým Duchom a
vyvolá  Nevestu bez vrásky  a poškvrny.  On to  zasľúbil  učiniť;  On  to
urobí. Nepočúvajte týchto najatých pastierov; oni  vás zvedú z pravej
cesty. Svätý Duch je ten Pastier, ktorý vás nakŕmi ovčím pokrmom zo
Svojho  Slova.  Vždy  to  prichádza skrze  Pastiera.  On je  náš  Pastier.
Počúvajte ho; vy ste ovce z Jeho ovčinca; ak ste, počujete Jeho Hlas,
nie čo niekto iný hovorí; vy počujete, čo On hovorí. O cudzom hlase nič
neviete.
187 Ó. Počúvajte znovu mocného Pastiera Proroka, ako sa im vykladá
a predstavuje. Ján, keď  stál v rieke Jordán, pozrite, čo povedal. Stál
tam a kázal, povedal, "Tá hodina prichádza..."
188 Všimnite  si,  Ján  bol  synom  kňaza.  Oni  vždy  nasledovali  líniu
svojho otca; to je spôsob, ako sme dostali naše mená. Podľa toho, čo
robili, tak ich volali. A Ján mal byť kňaz ako jeho otec.
189 A viete, jeho matka, keď počala, po tom, čo sa Anjel Pánov stretol
s jeho otcom Zachariášom, a šiel domov k Alžbete a ona už bola šesť
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mesiacov tehotná. Ale ešte nemala žiaden život, ona sa bála, lebo dieťa
sa nehýbalo. To nie je normálne.
190 A Svätý Duch, Anjel Pánov sa zjavil Márii a povedal jej, že bude
mať dieťa, nepoznajúc muža, a povedal jej o Alžbetinom stave.
191 Išla hore na vrchy Judey, aby to povedala Alžbete. A keď stretla
Alžbetu,  povedala  jej,  že  bude  matkou.  A  ona  tomu  nemohla
porozumieť,  nepoznajúc  muža.  Ale  ona  povedala,  "Svätý  Duch  ma
zatienil a povedal, že to sväté, ktoré sa zo mňa narodí sa bude volať
Syn Boží, a nazvem Jeho Meno Ježiš." A prvýkrát, keď bolo meno Ježiš
vypovedané ľudskými  ústami,  malé  mŕtve  dieťa v  lone  svojej  matky
vyskočilo  od  radosti  a  zakričalo  a  skákalo  v  lone  matky  a  ešte
neobdržalo život.
192 Meno Ježiša Krista vypovedalo život  mŕtvemu dieťaťu. Čo by to
malo urobiť v cirkvi, ktorá si nárokuje, že je znovuzrodená?
193 A my sedíme tak skysnuto ako modriny v náleve a necháme sa
diať takéto veci a bojíme sa povstať a svedčiť o vašom presvedčení a
odsúdiť  všetok tento nezmysel, robiac Ježiša Krista tým istým včera,
dnes a naveky. Je vianočný čas; vyhoďte týchto Svätých Mikulášov a
tieto veci; preč s tým obchodným nezmyslom. Kde ste počuli o Svätom
Mikulášovi v Biblii? To je Rímska mytológia, vôbec nič na tom nie je;
neexistuje taká vec. Neučte vaše deti takým nezmyslom ako je to. Keď
mu jedného dňa budete musieť povedať, že to celé bol klamlivý príbeh,
potom  ste  klamali  svojmu  dieťaťu.  A to  poškodí  vaše  svedectvo  o
Ježišovi Kristovi, on si povie, "Možno je to to isté." Vráťte Ježiša Krista,
veľkého Pastiera Proroka naspäť k Vianociam, kam patrí.
194 Všimnite si,  počúvajte tohoto proroka Jána, ako tam stojí. Všetci
vieme, že bol veľkým pastierom prorokom. No, on mal posolstvo; Anjel
vedel, že on predstaví Ježiša.
195 No, on nemohol ísť do nejakého seminára. Oni by povedali, "No,
viete, že Doktor Taký  a taký je práve ten muž,  ktorý teraz zaujme to
miesto.  Ty ho predstavíš.  A vieš,  že práve..."  Vidíte,  on sa nemohol
zmiešať s ľuďmi.
196 Keď mal deväť rokov, ako nám je povedané, išiel na pustatinu, aby
sa pripravil pred Bohom. To je to, odkiaľ prichádzajú proroci. Všimnite
si, že jeho posolstvo nebolo ako nejaký  teológ so skvelými, veľkými,
nafúkanými  slovami  nejakej  hodnosti.  On  povedal,  "Ó,  vy  plemeno
hadov."  Hovoril  to nábožným ľuďom,  "Vy banda hadov."  To je  to,  čo
videl v pustatine; videl hadov. Najnižšia vec, ktorú mohol nájsť, bol had,
a on nazval tých kňazov, a duchovných a teológov toho dňa bandou
hadov.  Povedal,  "Kto  vás  varoval  od  prichádzajúceho  hnevu?
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Nezačínajte hovoriť,  ‘My patríme k tomuto a my patríme k tamtomu,'
lebo vám hovorím, že Boh je schopný z týchto kameňov vzbudiť deti
Abrahámove." Kamene, to videl v pustatine. "Tiež, sekera je priložená
ku koreňu stromu."  To je to,  čo vídaval:  hadov, stromy, pustatinu.  A,
vidíte, to bolo jeho posolstvo. On nepoznal tie veľké nafúknuté slová
nejakého doktora  božskosti  (ktorý  to  dokáže  celé  vyhovoriť);  on  len
kázal presne líniu prírody.
197 To je  to,  čo tu  ukazujeme:  pastierska palica,  pastier,  ovce,  línia
prírody.
198 Čo on robil? On mal urobiť veľkú vec; on bol ten, ktorý mal poznať
Mesiáša. Povedal,  "Hovorím, ‘On teraz stojí  tu medzi vami.  A vy Ho
nepoznáte,  lebo  vaša  teológia  vás  tak  zviazala,  že neviete,  kde  sa
nachádzate.'"
199 Jedného  dňa  vyšiel  Ježiš;  on  povedal,  "Hľa,  tam  prichádza
Baránok Boží, ktorý sníma hriech sveta," Baránok. Haleluja, skutočné
Zmierenie. Tam prichádza to, čo predstavovala každá ovca od záhrady
Eden, obyčajný muž kráčajúci dolu pri rieke.
200 Povedali, "Ján, ako si to vedel? Ja som nevidel nič rozdielne."
201 "Ale  ja  vydávam  svedectvo;  videl  som  Ducha  Božieho
zostupujúceho ako holubicu a Hlas hovoriaci, ‘Toto je Môj Milovaný Syn,
v Ktorom sa Mi zaľúbilo prebývať.'"
202 Sledujte Holubicu a Baránka. Vidíte? Áno. Čo keby to bolo... Čo
keby  to  bolo  niečo...  Čo  keby  tam  stál  vlk?  Nuž,  ten  Baránok  by
nemohol ísť na - alebo tá Holubica... Boh sa symbolizoval v Holubici,
najpokornejšom zo všetkých vtákov  neba,  Svojho Syna v baránkovi,
najpokornejšom zo všetkých zvierat na zemi. Vidíte, čistý vták z neba,
nie vrana,  nie sup,  ale holubica;  nie prasa,  ale baránok.  Žiadna iná
prirodzenosť by sa spolu nezmiešala.
203 A všimnite si, keď Holubica prichádza na Baránka, Ona Ho viedla.
Nie cestou, akou by On šiel, ale cestou, akou Ho viedol Otec. To je to,
aký je dnes skutočný baránok. Ó, vianočný baránok, či nevieš, že Boh
vedie jedine skrze Svoje Slovo? To je Jeho Palica.
204 Všimnite si, že nič by sa nestalo, ale Ján povedal, "Ostatní z nich
to nevidia, ale ja vydávam svedectvo; videl som to." Predstavujúc: "Hľa,
Baránok Boží, ktorý sníma hriechy sveta."
205 Smiem  teraz  predstaviť  moje  vianočné  posolstvo,  keď  teraz
končím? "Ježiš Kristus, ten istý včera, dnes a naveky." Je to ten istý
Baránok. On je takisto Baránkom dnes, ako bol vtedy. On je tu takisto,
ako bol tam, lebo Jeho Slovo je to isté. "Kdekoľvek sú dvaja alebo traja
zhromaždení v Mojom Mene, tam som Ja medzi nimi." To je presne to,



36                                                kázané 21.12.1964 v Tucson, AZ

čo povedal. On sa nikdy nemení, On je Boh Slovo. On sa nikdy nemení:
stále dáva svojim ovciam, a kŕmi ich skrze Svojho Pastiera Proroka,
najprv Pokrm Svojim ovciam, nie teológom, Svojim ovciam.
206 Oni nebudú... ako to môžu ostatní jesť. Ale tí múdri... Všimnite si
toto.  Ale  tí  múdri  a  intelektuálni,  dobre  vyškolení  sveta,  stále  túžia
povedať, že existuje Svätý Mikuláš. A sú tam všetky druhy výmyslov a
vecí,  ktoré  uctievajú,  lebo  oni  neprijmú  Jeho,  to  Slovo;  lebo  v  ich
denomináciách,  to  im  nechutí,  najatí  pastieri  tohoto  dňa,  najatí  od
vyznaní, ktoré vás zjednotia pod jedného kozla; neverte tomu. Oni vás
povedú na bitúnok. Počúvajte toho Veľkého Pastiera, ktorý sa narodil
pred  1900  rokmi  tento  mesiac,  niekedy  vtedy  v  Jeho  posolstve
prichádzajú skutoční pastieri, ktorí vedeli, ako sa starať o ovce.
207 Všimnite si, oni po tom stále túžia. Oni to dnes neprijmú, takisto,
ako to neprijali vtedy, lebo to nepasovalo ich cirkevnej chuti. Otočili to
Slovo  a napasovali  si  Ho do svojej  organizácie  a oni  nebudú kázať
Slovo. Nebudú. Hovoria, "Nuž, to bolo pre dni apoštolov. To neznamená
toto." To znamená presne to, čo To hovorí, To nepotrebuje nikoho, aby
to pre nich vyložil.
208 Nuž, skloňme v tejto hodine svoje hlavy a srdcia k prachu zeme a
ponáhľajme sa skutočne rýchlo k jasliam, aby sme videli a prijali Svetlo,
ktoré  toto  Slovo  prináša  skrze  Pastiera,  Veľkého  Proroka  Pastiera,
Ježiša Krista, Syna Božieho.
209 Hovoril som k vám dlho. Možno som svoje slová neuložil  ako by
mal nejaký duchovný; nepokúšam sa to robiť. Snažím sa to hovoriť tak,
ako mi to On dáva. Ale, vidíte, prečo to museli byť pastieri? Tí ostatní
boli tak vytrénovaní v inom myslení, až to neprijali. A dnes máme všetky
druhy  dozorcov,  správcov,  biskupov,  kňazov,  kardinálov,  pápežov,
všetko možné, aby sa nás snažili viesť. Ale Boh nám dáva Pastiera, a
ten Pastier je Duch Svätý.
210 Počúvajte  ma teraz.  "Keď  On...  (nie  myšlienka,  ‘On'  je  osobné
zámeno)... keď On, Duch Svätý príde (Duch Pravdy), On vám zjaví tieto
veci, ktoré som vám povedal, a ukáže vám veci, ktoré majú prísť." To je
ten Veľký  Pastier,  to  je  ten Pastier,  ktorého Ježiš  zanechal.  A Duch
Svätý napísal Bibliu; Biblia tak povedala, "Mužovia v minulosti pudení
Duchom Svätým, napísali Slovo." No, mohol by ťa Duch Svätý ťahať ku
vyznaniu? Mohol by ťa ťahať k niečomu, čo toto Slovo nehovorí? No, to
by bolo úplne nemožné. Duch Svätý by bol klamár, keby povedal, "Toto
je to, čo by si mal robiť," a potom sa otočil a povedal by, "Nie, to bola
chyba, a ty rob to, čo povie cirkev."
211 No, ak si počúval niečo iné, čo ťa viedlo preč od toho skutočného,
pravdivý  Pastier,  ktorý  ťa  povedie  do  Slova,  Duch  Svätý,  a  nemáš
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prežitie,  a  nemáš  svedectvo  Ducha  Svätého  vo  svojom živote,  bez
ktorého...
212 Boh je Jeden. Boh je ten Jediný, ktorý má Večný Život, a On je
Večný Život. A všetko, čo malo začiatok, má aj koniec. A ak si len člen
cirkvi, to malo začiatok. Ale Slovo Božie nemá začiatok, Boh nemá... A
keď si narodený z Boha, si narodený zo Slova, potom sa stávaš synom
Božím,  a  tvoje  meno  je  zapísané  do  Baránkovej  Knihy  Života  pred
založením  sveta.  A ty,  farba  tvojich  vlasov,  farba  tvojich  očí,  tvoja
postava,  Boh  ťa  videl  pred  založením sveta.  A On ťa  videl,  ľudskú
bytosť,  ako  si  ty.  A hoci  má  prísť  ešte  milión  rokov,  nič  ťa nemôže
zadržať od toho, aby si sa vrátil späť do toho dokonalého výzoru, ktorý
pre teba Boh predurčil  na počiatku,  "Moje ovce počujú Môj Hlas;  za
cudzím nepôjdu."
213 A ak si neprijal dnes večer ten Večný Život, dívaš sa na vymyslený
príbeh dieťaťa ležiaceho v jasliach a skupinu múdrych mužov okolo,
neveríš takým veciam. A snažíš sa myslieť, "Nuž,  ja budem dobrý. A
urobím toto. A pripojím sa k cirkvi. A to je všetko, čo musím urobiť." Si
stratený. Ak nemáš Večný Život, ako môžeš žiť navždy?
214 Môžeš  zobrať  zrno  kukurice;  nestarám  sa,  ako  dobre  vyzerá,
môžeš... Veda vyprodukovala jedno, ktoré môžeš rozrezať a otvoriť: má
ten istý druh vlhkosti, ten istý druh srdca, tie isté materiály ako zrno,
ktoré vyrástlo  zo zeme,  tá istá vec.  Môžete ich dať  do laboratória  a
nemôžete  ich  od  seba  rozoznať:  jedno  prinesie  taký  istý  dobrý
kukuričný  chlieb  ako  ten  druhý;  jeden  prinesie  taký  istý  druh
kukuričných  vločiek.  Ale  jediný  spôsob,  ako  im  môžete  povedať,  je
pochovať  ich.  To,  ktoré  vyprodukoval  človek,  tam zostane;  zhnije  a
nikdy nevzíde. Ale to, ktoré učinil Boh, má zárodok života (Vidíte?); žije
znovu.
215 Môžeš  napodobňovať  kresťana;  môžeš  chodiť  do  cirkvi  ako
kresťan; môžeš si zapísať svoje meno do knihy ako kresťan; môžeš sa
pripojiť k denominácii ako kresťan; to všetko bude v poriadku; ale pokiaľ
ten Večný Život nie je v tebe, za ktorý ten Dobrý Pastier dal Svoj život,
aby oddelil... Keď Boh zostúpil dolu na Letnice, zostúpil v ohnivej guli,
ako to urobil na Hore Sinaj, ako to urobil prvému pastierovi, Mojžišovi. A
keď zostúpil, rozdelil sa na ohnivé jazyky, ktoré padli na každého z nich,
Boh rozdeľujúci Seba Samého medzi svoj ľud. A okrem toho, že ste to
prijali, čo Peter povedal, že "Je to pre vás a vaše deti, pre všetkých na
široko - ďaleko."...
216 Priatelia,  nepočúvajte  žiaden  teologický  výmysel;  buďte
znovuzrodení.  A keď  ste,  Duch,  ktorý  je  vo  vás,  je  časťou  Boha  a
svedčí, že každé Slovo Božie je Pravda. Ak nemáte tú skúsenosť, tak
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sa teraz rýchlo ponáhľajme k jasliam, Slovu. Ponáhľajme sa k Biblii,
preč  od  týchto  ozdobených  teologicky  pomenovaných  cirkví  ku
skutočným jasliam, do Božieho Slova, kde sa dáva poznávať Mesiáš. S
našimi sklonenými hlavami, modlime sa.
217 Drahý Bože, to je všetko, čo tentokrát viem povedať. Blížime sa k
Vianociam,  ulice  sú  preplnené  mužmi  a  ženami,  chlapcami  a
dievčatami,  tlačiacich  sa,  strkajúcich sa,  snažiacich sa kúpiť  darček,
aby  ho  oplatili  niekomu,  kto  im ho  takisto  dá.  Mnoho  ľudí,  ktorí  sa
nazývajú kresťanmi sú vonku na uliciach kupujúc cigarety a likér ako
vianočné  darčeky.  Bože,  vyzerá  to,  akoby  to  hádzali  rovno  späť  do
Tvojej tváre, učiac svoje deti nejakej fikcii, rímsku, pohanskú teológiu o
Svätom Mikulášovi, nejaký mýtus, ktorý je svetom ľahko prijímaný, a oni
odmietajú skutočného Krista Vianoc, skutočného Baránka.
218 Bože, modlím sa dnes večer, nakoľko sme odvrátili svoje hlavy k
prachu, z ktorého si nás vybral,... Raz si povedal Abrahámovi, veľkému
prorokovi pastierovi, "Choď von, Abrahám, a spočítaj piesok, ktorý je na
pobreží."
219 A on odpovedal, "Je nespočítateľný; nemôžem ho spočítať."
220 Potom si povedal, "Pozri sa sa hore na nebo a spočítaj hviezdy." A
on  vedel,  že  je  to  nemožné.  A Ty  si  mu  povedal,  "Tak  bude  tvoje
semeno."  Hľadíme  na  to  posolstvo  tomu  prorokovi  pastierovi,  "od
prachu zeme po hviezdy na nebi," že hoci je smrť v našich smrteľných
telách, aby nás vzala do prachu, je tam Život, ktorý nás môže vzkriesiť
ku hviezdam.
221 Ako si  povedal  Svojmu veľkému prorokovi  Danielovi,  "A tí,  ktorí
poznajú svojho Boha v posledných dňoch, budú robiť hrdinské činy. A tí,
ktorí obrátia mnohých k spravodlivosti, budú žiariť jasnejšie ako hviezdy
na veky vekov."
222 Pane  Bože,  veľký  Stvoriteľ,  ktorý  bol  ochotný  prísť  na  zem vo
forme Ježiša,  aby  dal  človeku  vedieť,  kto  je  Boh...  A Ty  si  bol  ten
Jediný, ktorý mohol vziať  trest smrti;  žiaden Anjel, žiadna náhrada to
nemohla urobiť. Ty si bol Ten, ktorý si dal ten trest, a Ty Jediný si ho
mohol spravodlivo vziať. A súc Duchom, si nemohol zomrieť. Ale bol Si
učinený  telom,  aby  si  mohol  zomrieť  a  stal  si  sa  Baránkom,  aby  si
mohol  vziať  hriech  Svojich  Vykúpených,  ktorých  si  musel  vykúpiť
Svojou vlastnou Krvou.
223 Ó, ten príbeh je tak slávny, Pane, že prechádza ponad hlavy tak
mnohých.  Pomyslieť:  "Malý  Jehova  ležiaci  v  jasliach;  musel  žiť  ako
bábätko. Malý  Jehova narodený v maštali.  Malý  Jehova, hrajúci sa s
deťmi na ulici. Malý Jehova, tínedžer. Malý Jehova, školák. A Jehova,
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ten mocný.” Ty si zaujal všetky tieto miesta. A potom, Jehova, Baránok,
Jehova, Prorok. A Ty si sa stal všetkým týmto, aby si mohol vytrpieť
trest za hriech a dať nám Večný Život.
224 Odpusť  nám,  Ó,  Bože,  biednym,  nehodným  stvoreniam  tohto
sveta.  Sme  dnes  večer  ponížení,  Pane,  keď  čítame,  čo  si  pre  nás
urobil, a tak málo sme my urobili  na oplátku. Ako si prišiel vo dňoch
veľkých náboženských vodcov. Ako si bol ochotný stáť a
vyjadrovať Slovo Otca. Ako si nerobil kompromisy s ich teóriami. A dnes
sa zdá, akoby nebol nikto, kto by sa chcel postaviť a nazvať Slovo stále
Slovom a nerobiť kompromisy. Modlíme sa, Bože, aby si nám odpustil
tieto veci, ktoré sme tak zanedbávali. A daj nám dnes večer, v našich
srdciach, ako Ti ich dávame ako jasle. A vieme, že zakaždým, keď je
ukrižovaný Kristus prijatý, tam je nové narodenie, tam je novonarodená
ovca, tam je spievanie anjelov v nebi. Nad jedným hriešnikom, ktorý činí
pokánie, anjeli znovu spievajú.
225 Modlíme  sa,  Bože,  ak  by  tu  boli  dnes  večer  niektorí,  ktorí  Ťa
nepoznajú  ako  skutočný  Dar  Boží,  ako  osobného Spasiteľa,  nie  iba
skrze  psychickú  predstavu,  ale  skrze  nové  narodenie  (narodenie  z
Tvojho Ducha), nech to prijmú práve teraz, Pane, s našimi sklonenými
hlavami. A ak by tam mal byť niekto, Pane, ktorý toto neurobil, nech ich
srdcia teraz prijmú radosť, a nájdu, ako tí starí pastieri, v jasliach svojho
srdca, Slovo, Mesiáša; ktorý im bude potvrdený ako Svätý Duch, Veľký
Pastier dňa. Prosíme toto v Ježišovom Mene.
226 Kým  máme  sklonené  svoje  hlavy,  a  verím,  že  naše  srdcia  sú
sklonené, či by si, či by si, môj drahý brat, hoci si možno členom cirkvi...
A dúfam,  že  som  ťa  nezranil  tým,  čo  som  povedal.  Ja...  Je  to  v
poriadku, patriť do cirkvi; mali by sme to robiť; ale, ó, brat, neodpočívaj
na tom; ty sa musíš znovuzrodiť. To je to, čo ten veľký Prorok Pastier
povedal,  "Musíš  sa  znovuzrodiť."  Povedal  to  teológovi,  "Musíš  sa
znovuzrodiť."
227 A keď si znovuzrodený, to nie je len preto, že veríš. Oni hovoria,
"Ty si narodený, keď veríš."
228 Ale Biblia povedala, "Aj diabol verí." No, všimnite si, to nie je to; to
je skúsenosť.
229 Poviete, "Nuž, žil som dobrý život."
230 Tak činili aj apoštolovia, ale neboli znovuzrodení, až kým neprijali
Svätého Ducha. Oni neboli dokonca ani obrátení, kým neprijali Svätého
Ducha. Pamätáte sa na tú noc pred zradou alebo počas zrady, tesne
predtým, ako nastala zrada? Ježiš povedal Šimonovi Petrovi, "Keď sa
obrátiš, posilňuj svojich bratov." A Peter Ho nasledoval tri a pol roka a
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vyháňal  démonov  a  uzdravoval  chorých,  kázal  Evanjelium  a  stále
(podľa Slova) nebol obrátený.
231 No, chceli by ste takého Posla dnes večer vo svojom srdci? Ak to
skutočne  chcete...  Ja  nerobím  žiaden  rozdiel  v  tom,  čo  niekto  iný
hovorí; je To pravda, brat, sestra. Viem, že je to pravda. Či by si, kým je
každá hlava sklonená a každé oko zavreté, nie pre mňa, ja som len
človek, tvoj brat, ale Kristovi, či by si pozdvihol svoju ruku, a povedal,
"Verím tomu. A ja skutočne chcem toho Krista do svojho srdca, toho
skutočného Krista Vianoc"? Či by si teraz pozdvihol svoju ruku? Nech
ťa Boh žehná.  To  je  dobré.  Aj  teba nech  Boh žehná.  Nech  ťa Boh
žehná. Ó, ruky sú všade.
232 Nech sa tak stane, brat; nech sa tak stane, sestra; nech sa tak
stane, môj priateľ; buď naplnený Božím Duchom. Aký rozdiel to robí, čo
niekto iný  hovorí? Pamätaj, to je tvoj život. My už ani nemusíme byť
ráno na tejto zemi; my nemáme žiadnu istotu dlhšieho života než koľko
dychu  máme  teraz  vo  svojich  nozdrách.  Nemusíme  sa  už  viac
nadýchnuť, je to len milosť Božia. A na čo je to dobré, nezáleží na tom,
ako dobre si žil a čo... Ježiš povedal, "Ak človek nie je znovuzrodený,
nijako nemôže vojsť."
233 No,  ja  poznám  terminológiu,  čo  znovuzrodenie  znamená,  ale
sledujme len, čo sa stalo v Biblii, keď boli oni znovuzrodení. Peter bol
veriaci; apoštoli boli veriaci; ale neboli znovuzrodení dovtedy, kým na
nich nepadol Svätý Duch na Letnice. No, oni sa divili,  čo sa stalo, a
Peter povedal,  spolu s ostatnými,  "Vy, mužovia Izraela,  nech je vám
známe;  že  Ježiš  z  Nazaretu,  Muž  dokázaný  od  Boha  medzi  vami
znameniami a zázrakmi a divmi, ktoré Boh skrze Neho činil; Jeho, ktorý
bol  predzvedený,  rozhodnou  radou  ste  hriešnymi  rukami  vzali  a
ukrižovali, Ktorého Boh vzkriesil a my sme boli Jeho svedkami. On toto
rozlial, čo teraz vidíte a počujete; je to zhodne s Písmami."
234 A potom, keď toto počuli, bodlo ich to do sŕdc a povedali, "Mužovia
a bratia, čo máme robiť, aby sme boli spasení?"
235 Peter im povedal, "Čiňte pokánie."
236 Teraz, môj katolícky priateľ sediaci tu, o ktorých viem, že tu sedia
štyria  alebo piati.  Hovoril  som o tom s vaším kňazom, možno nie s
vaším kňazom, ale jedným z katolíckych kňazov, on povedal, "Ježiš dal
cirkvi moc odpúšťať hriechy, ‘Komukoľvek hriechy odpustíte, tomu budú
odpustené; komukoľvek hriechy zadržíte, tomu budú zadržané.'" To je
pravda.  Ale  sledujme,  ako  to  urobil,  ako  apoštoli  nasledovali  Jeho
nariadenie, nie podľa spôsobu, akým to dnes robia kňazi.
237 Ale čo urobil prvý kňaz, ak ho tak chcete volať,  Peter, ktorý mal
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kľúče  Kráľovstva,  ako  povedal,  aby  sa  to  robilo?  Povedal,  "Čiňte
pokánie, každý jeden z vás, a dajte sa pokrstiť na Meno Ježiša Krista
na  odpustenie  hriechov  a  prijmete  dar  Svätého  Ducha,  lebo  to
zasľúbenie je pre vás a pre vaše deti a pre všetkých na široko - ďaleko,
koľkýchkoľvek si  povolá Pán, náš  Boh."  A ak Boh stále  volá,  tá istá
skúsenosť  je  pre vás,  ak budete nasledovať  ten istý  recept.  Ak toto
zhromaždenie  tomu verí,  so  sklonenými  hlavami,  povedzte,  "Amen."
[Zhromaždenie hovorí,  "Amen."  -  pozn.prekl.]  Potom čokoľvek menej
ako To, je v protiklade so Slovom a nie zhodné s Pastierom.
238 Pane Ježišu, oni sú teraz v Tvojich rukách. Modlím sa, aby každý
dnes večer otvoril srdce, kto nemá Krista, Mesiáša... A Kristus je Slovo,
pomazané  Slovo  zamanifestované.  A  ak  sú  tu  dnes  večer  nejaké
otvorené srdcia,  ktoré nemajú toho Mesiáša, skutočný  vianočný  Dar,
jediný skutočný vianočný Dar, ktorý Boh dal svetu, a oznámil to svetu
skrze pastierov,  o  Svojom Baránkovi,  Zmierenie  za hriech...  A ak  je
dnes večer to srdce otvorené,  vlož  doň,  Pane, to Slovo Mesiáša na
dnes. Porúčame ich Tebe v Mene Ježiša Krista, Tvojho Syna. Amen.
239 Milujete Ho? Veríte Mu? "Hľadajte najprv Kráľovstvo Božie a Jeho
spravodlivosť, a všetko ostatné vám bude pridané."
240 Priatelia, skôr ako sa rozídeme, chcem povedať  toto. Mnohokrát
som  tak  neporozumený.  Mám  Posolstvo  od  Boha,  a  musím  to
Posolstvo vyhlásiť navzdory všetkému. Viem, že je to neporozumené.
Ak by to nebolo, nebolo by to Posolstvo od Boha; nemohlo by byť. Dnes
je príliš veľa zábran, aby to bolo neporozumené. Verím, že Boh má ľudí
v každej denominácii a organizácii sveta, a to nie je, že ja som proti
mojim bratom. Prišiel som tu do Tusconu pred tromi rokmi a mal som
stretnutie s vami, kazateľmi, u brata Gilmora, a opýtali sa ma, či som
sem prišiel založiť cirkev?
241 Povedal som, "Nie veru. Prišiel som vám pomôcť." Ale nebol som
zatiaľ pozvaný počas troch rokov. Ale tak isto, som tu, aby som vám
pomohol. Som tu, aby som k vám pridal ruku, nie, aby som sa s vami
pridal k organizácii, ale pridal ruky a srdce nad Slovom Božím, aby som
sa  snažil  kázať  Evanjelium  každej  stratenej  duši  a  každej  núdznej
osobe, ktorá je pod zvukom našich hlasov.
242 Predkladám  sa  Bohu,  dnes  večer,  s  celým  svojím  srdcom,  so
všetkým, čo je vo mne. Nemám toho veľa, čo dať; nemôžem priniesť
kadidlo, myrhu ani zlato,  lebo žiadne nemám. Ale všetko, čo v sebe
mám, je,  že Boh mi dal  tento život,  venujem ho nanovo dnes večer
Jemu, nad jasľami Jeho Slova v mojom srdci, a sľubujem Mu zostať s
tým Slovom, ak ma nechá žiť ďalší rok, práve tak verne, ako môžem
stáť; kázať každý kúsok Toho, a veriť každý kúsok Toho; tak, pomôž mi,
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Bože. Urobíte to isté so mnou?
243 Prijmi  nás,  Pane.  My  prijímame  Tvoj  vianočný  Dar,  Mesiáša,
pomazané Slovo, ktoré potvrdzuje Tvoju prítomnosť s nami, Pane, bez
ohľadu na vyznanie alebo denomináciu. Nachádzame sa dnes, svet sa
rozpadá a  tu  stojí  veľký  Mesiáš  so  Svojimi  vystretými rukami:  Ježiš
Kristus ten istý včera, dnes a naveky, ktorý dal zasľúbenia, že v týchto
posledných dňoch, cirkev bude tak zorganizovaná, až kým nepôjde do
Laodicee. A dnes to vidíme, Pane.
244 Čo môžeme robiť,  drahý  Bože? Čo môžem robiť? Pomôž  mi, aj
týmto ostatným pastierom, Pane, po celom svete, pastierom Slova, aby
to vyhlasovali, Pane, v tomto ďalšom roku. Pomôž nám, Pane, modlíme
sa.  Daj  nám  z  Tvojej  lásky,  Tvojho  Ducha  a  Tvojho  Svetla.
Odovzdávame sa dnes večer do Tvojho Slova a do Tvojho volania. V
Mene Ježiša Krista, prijímame Tvoj vianočný Dar, Slovo Božie učinené
telom v nás. Amen.
245 Milujem cirkevné  piesne.  Pavol  povedal  v  Biblii,  "Keď  spievam,
spievam v  Duchu.  Kážem,  kážem v  Duchu.  Keď...  Čokoľvek  robím,
všetko to robím v Mene Ježiša Krista." No, bolo to pre vás vysiľujúce...
A cením si vás. Prichádzam s týmto posolstvom. Niekedy to vyzerá, že
to jednoducho nenávidím povedať to, ale stále som morálne zaviazaný,
bratia.  Ak to neurobím, som pokrytec. Ak to neurobím, som zradcom
svojho vlastného svedomia, a svojej vlastnej  -  vlastnej  viery v Božie
Slovo. Musím to robiť, nie, aby som bol odlišný, ale aby som bol verný
svojmu  povolaniu.  A chcem  vám  pomôcť;  chcem  urobiť  všetko,  čo
môžem.
246 No, spievajme jednu z tých veľkých chvál všetkých čias, milujem to
tak  veľmi,  "Milujem  Ho."  Viete,  ja  verím,  že  ak  Ho  budeme  všetci
milovať,  budeme  robiť  to,  čo  nás  žiadal,  aby  sme  robili.  "Ako  ma
nazývate ‘Pánom'  a  nerobíte  veci,  ktoré som vám prikázal? Ako ma
nazývate ‘Pánom' a nerobíte to, čo som vám povedal, aby ste robili."
247 Budete radšej počúvať najatého pastiera, ktorý by povedal, "Dajte
svoje meno do knihy a pripojte sa; vezmite túto komúniu, povedzte toto,
a je to v poriadku," pričom Sám Veľký Pastier povedal, "pokiaľ sa človek
nenarodí znovu, nemôže ani vidieť Kráľovstvo nebeské"?
248 A pozrite  sa  na  tých  školených  teológov  toho  dňa,  školených.
Svätý? Čisto žijúci? Nemáme dnes nič, s čím by sme to porovnali, ten
spôsob, akým žili. A ako ich ten Veľký Pastier nazval? Povedal, "Ste zo
svojho otca diabla," lebo oni ne... Oni rozpoznali Slovo, ale Slovo na iný
deň, nie Slovo na ten deň.
249 Ak rozpoznali Noeho čas, to je v poriadku; to bol Noeho čas; ale to
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by  nefungovalo  v  čase  Mojžiša.  A  Mojžišov  čas  by  nefungoval  v
Kristovom čase. Vidíte? Lutherov čas nebude fungovať  vo Wesleyho
čase.  Wesleyho  čas nebude fungovať  v  Letničnom čase.  A Letniční
urobili tú istú vec, ktorú urobili tí ostatní z nich. No, kto mi pomohol v
tých predošlých dňoch? Pýtam sa vás.
250 Keď  vychádza steblo trávy, čo je to? Čo...  Keď  vychádza steblo
pšenice...  Ježiš  povedal, "Keď  semeno pšenice nepadne do zeme..."
Čo sa stane, keď semeno pšenice alebo pšenica padne do zeme? Prvá
vec, ktorá vyjde, je malé steblo. Nie je to ako to zrno, ktoré išlo dolu.
Sledujte prírodu. Nie je to ako to zrno, ktoré vošlo dovnútra, ale je to
nositeľ života toho zrna. Čo prišlo...
251 Ten neveriaci,  ktorý  práve napísal  tú  slávnu knihu,  "Tichý  Boh,"
povedal, "Ako môže existovať Boh, ktorý mohol otvoriť Červené More a
stáť počas tisíc rokov temných vekov a vidieť malé deti žrané levmi a
ľudí visiacich na krížoch a vraždených v arénach a tieto veci, a vôbec
neotvoril ústa?" Vidíte, Slovo je zjavenie.
252 Tá pšenica, keď tá skutočná pšenica začala na počiatku, sklamala
Boha. A nakoniec prišla Pšenica, skutočný Odraz Boha, ktorý odrážal
Jeho celé Slovo tak, že On bol Slovo. Boh Mu dal Nevestu na Letnice,
ale tá Nevesta padla do zeme počas temných vekov, práve tak, ako
urobila  skutočná  pšenica.  Padla  do  zeme.  A  prečo  to  nemohlo
fungovať? Lebo to bolo skryté pod zemou; muselo to zhniť  predtým,
ako to mohlo priniesť život.
253 Ale jedného dňa prišiel malý kňaz menom Martin Luther a priniesol
jedno Slovo Pravdy: "Spravodlivý bude žiť z viery." Prišlo steblo; potom
nasledovalo ďalšie steblo, Zwingli, a potom prišiel Kalvín a Knox a tak
ďalej.
254 Prvá vec, ktorú viete, je, že to zmenilo svoje steblo; prešlo to do
klasu. No, to vyzeralo trochu viac ako to, ale stále to nebola tá skutočná
vec,  ktorá  vošla  do  zeme;  prišiel  Wesley.  Z  Wesleyho  vyšla
Metodistická  cirkev,  z  Metodistickej  cirkvi  vyšli  Nazaréni,  Zjednotení
Bratia, a tak ďalej. Čo to urobilo? Padlo to znovu a prinieslo to niečo, čo
teraz vyzerá ako skutočné zrno pšenice, Letničných.
255 No, sledujte Ježiša, v Matúšovi  24:24,  "V posledných dňoch, tie
dva duchy budú tak blízko seba, že by to zviedlo aj vyvolených, ak by to
bolo možné." No, keď zrno pšenice vyšlo, každý pestovateľ pšenice vie,
že to vyzerá ako dokonalé zrno pšenice. Ale sadnite si a vezmite to do
ruky, otvorte to. Nie je v tom žiadna pšenica; je to šupka. Ale vzadu, pod
mikroskopom môžte vidieť  malý  drobný  púčik;  tam prichádza zrno. A
potom, načo je tá šupka? Aby chránila zrno; horúce slnko by ho zabilo;
chráni zrno, až kým nie je zrelé. A potom, keď zrno dozreje, šupka sa
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od neho odtiahne. Ale všimli ste si, to zrno potom, keď vychádza, musí
byť toho istého druhu ako to, ktoré vošlo do zeme.
256 Po  Lutherovom  prebudení  prišla  organizácia.  Po  Wesleyovom
prebudení  prišla  organizácia.  Po  Alexandrovi  Smithovi,  Johnovi  -
Alexandrovi  Campbellovi,  Johnovi  Smithovi,  po  všetkých  ostatných
prišla organizácia. Po Letničných, rovno ako skutočná vec, ale stalo sa
to organizáciou. Čo to urobilo? Odtiahlo sa to.
257 Mali sme pätnásť rokov prebudenia; akého nebolo v celej histórii. A
sledujte, v týchto pätnástich rokoch prebudenia, rozšírilo sa to po celom
svete, a ani jedna organizácia z toho nebola vybudovaná. Kde to bolo?
(Začalo to pozdný dážď; zomrelo to v ňom, rozplynulo sa, zomrelo to.)
Nebola  žiadna  organizácia,  ktorá  by  to  nasledovala.  Prečo?  Je  to
samotné zrno; nemôže byť ďalšie. A šupka sa teraz odťahuje, žiadna
spolupráca, nikto vás nechce. Prečo je to? Musí to tak byť.
258 Prečo tam bola cirkev postavená? Aby to podporila. Kde... Kto by
spolupracoval? Ktorý baptista alebo presbyterián alebo luterán podporil
kampaň Božského uzdravovania? A teraz, keď Pravda vychádza, čo sa
deje? Nie šupka, ale Život vychádza rovno zo šupky, rovno do zrna,
skutočný pravdivý Život. Organizácia tam stojí, zomiera, práve tak, ako
v  každom veku;  robí  to  isté.  Vyšli  ste  z  toho von pred päťdesiatimi
rokmi,  a  vošli  znovu  rovno  do  späť  do  toho.  Ale  skutočný  Život
nasleduje zrno, sme v čase konca, bratia.
259 Prečo sa to odťahuje? Aby to prinieslo zrno do Prítomnosti Syna,
aby dozrelo do zlatej zrelosti pre Majstra. Prečo sa to odtiahlo? Tak to
spôsobuje  bolesti  srdca,  slzy,  lebo  neležia  na  slnku  [angl.  “s-u-n”  -
pozn.prekl.], ale pri Synovi [angl. “S-o-n” - pozn.prekl], aby dozreli do
skutočného  plného  Evanjelia,  aby  zamanifestovali  všetko,  čo  Ježiš
zasľúbil v Biblii,  dnes je vzkriesené Telo medzi ľuďmi. A nebude viac
žiadnych  organizácií;  ide  to  rovno  von  do  bohatej  Laodicee.  Čím
prosperujú organizácie? Miliónmi dolárov a miliónmi duší.
260 A odkiaľ prišiel pastier? Aby vyslobodil svojich bratov zo zajatia. Ja
neviem;  Bože,  buď  s  nami,  pomôž  nám.  Študujte  Slovo.  Skúmajte
Písma. V nich si  myslíme, že máme Večný  Život,  a oni  sú tie,  ktoré
svedčia o Pravde. Vidíte, Boh vymeral Svoje Slovo do každého veku.
Tento vek vždy...
261 Čo Ježiš povedal, keď prišiel? Povedal tým ľuďom, "Vy pokrytci. Vy
obielené steny, a postavili  ste hrobky prorokom a vaši  otcovia ich do
nich vložili. A vy ste synovia svojich otcov. A skutky, ktoré oni činili, aj vy
budete činiť." To stále zostáva také isté, moji bratia.
262 Ale keď jedného dňa Ježiš príde, ten Veľký Pastier oviec od Letníc,
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cez Luthera cez všetky tie  veky,  prijali  Svetlo, ako To prichádza cez
nositeľov (neprijali nositeľa, prijali Svetlo, vidíte?, vyšli von), On príde,
aby ich vykúpil. Som tak rád, že viem, že On prichádza znovu. Ó, či
budete započítaní s Jeho skupinou? Budete započítaní? Je len jeden
spôsob, ako to urobiť, nie pripojiť sa k cirkvi, ale byť zrodení do Neho.
"A všetkých, ktorých mi dal Otec, prídu ku Mne, a nikto nemôže prísť,
keby ho Môj Otec nezavolal." Vidíte? To je všetko, čo na tom je, prijať
to. On... to je ten jediný vianočný Dar, o ktorom viem, to je dar Boží,
ktorý  dal  svetu, Svojho jednorodeného Syna. A On je ten istý  včera,
dnes a naveky, Slovo. Amen. Verte Mu v tomto dni, plnosti Biblie.
263 Keď  tých  sedem  tajomstiev...  Počas  tých  siedmich  cirkevných
vekov, tam bolo sedem skrytých tajomstiev. Píšem o tom knihu. A jeden
veľký teológ mi prednedávnom povedal, "Brat Branham..." Vidíte, ako
sa vás satan bude snažiť vyraziť z cesty? Povedal, "Brat Branham, vieš
čo? Verím, že Pán ti zjaví, čo máme robiť ďalej. Je... Bude to nejaké
veľké tajomstvo, ktoré je tam ukryté pod tými siedmimi pečaťami."
264 Povedal som, "Nie, to nie je to, brat."
265 Povedal, "Bude to niečo, čo ani nie je zapísané v Slove."
266 Povedal som, "Nie, nie. Zabudol si,  ‘Ktokoľvek pridá jedno slovo
alebo  uberie  jedno  slovo.'"  Vidíte,  je  to  už  tam,  ale  reformátori  to
nevideli; oni nežili dostatočne dlho, aby to uvideli.
267 A veky sa teraz zakončili; sme rovno tu v Laodicei. A pamätajte,
Laodicejský  vek, On bol  mimo cirkvi,  klopúc, snažiac sa dostať  späť
dovnútra: Eva vystrčila svojho Adama von. Bože, pomôž nám. Vyjdime
von za tábor, aby sme Ho našli. Poďme trpieť s Ním von za bránami.
Poďme k Nemu v Jeho smrti, v Jeho pohrebe a v Jeho zmŕtvychvstaní;
lebo On je ten istý včera, dnes a naveky.
268 Zaspievajme  jednu  hymnu  predtým,  ako  odídeme.  Zaspievate?
"Milujem Ho." Udáš  nám tón, sestra? Koľkí poznáte tú starú hymnu?
Ja... Ak ste niekedy boli na zhromaždeniach, milujem to. Tak zavrime
len oči; myslime na Jehovu. Nikto nebol hoden, nikto to nemohol urobiť
okrem  Neho.  A  On  zostúpil  a  stal  sa  malým  bábätkom.  Stal  sa
tínedžerom. Stal  sa tesárom, pracujúcim mužom. Stal  sa Baránkom;
stal sa Obeťou. Víťazne vstal, Jehova. A ako Mojžiš vytiahol svoju ruku
z hrude od svojho srdca, Boh vytiahol Jeho ruku z Jeho hrude (Jeho
tajomstvo),  Jeho  Syna,  ktorý  bol  ranený  nemocou  hriechu,
nevyliečiteľnou; a strčil ju znovu späť do hrude, a vytiahol ju a natiahol
ju k tebe a mne: "Ježiš Kristus ten istý včera, dnes a naveky." Pozrite sa
na Neho teraz:
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Milujem Ho, milujem Ho,
lebo On prv miloval mňa.
A vykúpil mi spasenie
na Golgote.

271 Koľkí  z  vás  vedia,  že to  museli  byť  pastieri,  povedzte  "Amen."
[Zhromaždenie hovorí, "Amen." - pozn.prekl.] Museli... Prečo pastieri?
Muselo to byť. Teraz, zatiaľ čo spievame znovu ten istý verš, natiahnite
sa  ponad  stôl.  Sedia  tu  dnes  večer  metodisti,  baptisti,  luteráni,
presbyteriáni, katolíci a všetci. Potraste si ruky, povedzte, "Spolupútnik,
som rád, že som tu dnes večer s tebou." Povedzte im niečo. Povedzte,
"Nech ťa Boh žehná," ako si teraz navzájom podávame ruky, zatiaľ čo
to znovu spievame:

Milujem... [Prázdne miesto na páske - pozn.prekl.]
...mi spasenie
na Golgote.

272 Zavrime teraz oči a zodvihnime ruky a spievajme Mu.

Milujem Ho, Milujem Ho,
lebo On prv miloval mňa.
A vykúpil mi spasenie
na Golgote.

273 A teraz, Boh nemá formu. Tak, skloňme svoje hlavy a hmkajme si
to teraz, ako malé deti; sme deti Božie. Nepozerajte sa na to, čo si svet
môže myslieť; teraz uctievate, uctievate Krista. Len skloňte svoje hlavy
a hmkajte to. [Brat Branham vedie zhromaždenie s hmkaním: "Milujem
Ho" - pozn.prekl.]
274 Necítite sa ako úplne očistení? Trochu ako... Niečo z vás proste
očistilo všetku pochybnosť a svet? Cítite sa tak? Zodvihnite ruky, "Cítim,
že všetko je očistené. Cítim sa inak. Cítim, akoby som jedol z Jeho rúk.
Mám..." Ako tu brat svedčil, "Pokrm, Pastiersky pokrm, ovčí Pokrm." To
je Slovo.
275 Božie ovce sa kŕmia na Jeho pokrme, "Človek nebude žiť len na
samom chlebe, ale na každom Slove vychádzajúcom z úst Božích." A
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toto  je  To,  Biblia.  Kŕmime  sa  každým  Slovom,  nie  len  niektorými
Slovami, ale každým Slovom, ktoré vychádza. Ó, nespôsobuje to, že
Ho milujete, pomyslieť, že teraz máme Večný Život? Nie budeme, teraz
sme synmi Božími. Nie budeme, teraz. A sediaci spolu v ponebeských
miestach v Kristu Ježišovi. A tá veľká televízia, ktorá tvrdí, že existuje
vlna éteru, ktorá robí ľudí (osoba, ktorá cestuje po svete) známych z
obrazovky televízie... To veľké Slovo Božie a Duch Boží berúci Slovo
Božie odráža Ježiša Krista v ponebeských miestach do Svojich oviec,
že  On  je  ten  istý  včera,  dnes  a  naveky.  Či  nie  je  On  nádherný?
Nádherný. Nech vás Boh žehná.
276 No, postavme sa len na chvíľu. Máte niekoho na požehnanie? No,
pamätajte, počas Vianoc uctievajte Pána Ježiša. Uctievajte Ho v moci
Jeho vzkriesenia.  A ak by som vám niekedy mohol  urobiť  láskavosť
(vám, vášmu pastorovi, vašej cirkvi, alebo čokoľvek), noc nie je nikdy
príliš temná; dážď nikdy nepadá príliš tvrdo.
277 Minulú  noc  (Je  tu  nejaká  pani.)  Bol  som  tak  zaneprázdnený
nemocnými a tými vecami, až... Bola tam pani asi okolo osemdesiatky,
ktorá stratila rozum a mala... Ona si myslela, že bude mať dieťa alebo
také niečo; ona stratila rozum. A Billy mi zavolal z kancelárie a povedal,
"Ocko, môžeš?"
278 Povedal som, "Nemôžem hneď teraz. Sú tu ľudia... Jednoducho to
teraz nemôžem urobiť."
279 Povedal, "Ocko, môžeš ísť na modlitbu? Poviem im, že sa modlíš."
280 Povedal  som,  "Áno."  A presne  v  tej  istej  chvíli  prišla  ku  sebe.
Zaspala, zobudila sa do normálneho stavu, jedla kurča na večeru, bola
odvtedy normálna. Nejaká osoba tu pred chvíľou stála a svedčila o tom.
281 Brat Mack, videl  som ho tu pred chvíľou, niekde v zbore. Je tu,
jeden z pastorov, miestny pastor. Veľmi drahý brat, vždy som miloval
brata Macka, odkedy som po prvýkrát začal so službou. A potom som
ho stretol...
282 A bol som hore v Britskej Columbii; a len aby som vám ukázal, ako
Boh  robí  všetko  správne.  Bol  som už  na  koni,  a  šiel  som späť  do
divočiny,  kde som viedol k Bohu celú skupinu Indiánov; a všetci boli
obrátení a prijali Ježiša.
283 A podľa proroctva, ktoré som povedal tomu indiánskemu chlapcovi,
ktorý stratil svojho poníka pred dvoma rokmi, povedal som mu, kde ho
nájde,  ako  ďaleko  bude,  a  kde  ten  poník  bude  stáť.  Jeho  matka
zomierala  na  srdcový  záchvat,  bola  uzdravená  a  spasená.  A tento
chlapec,  len prechádzal  okolo  a videl  to,  a  vedel,  že...  Jeho kôň  sa
našiel presne tak, ako mu bolo povedané, a všetko.
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284 Ani  jedno  Slovo,  ktoré  Pán  kedy  vypovedal...  Opýtam  sa
kohokoľvek z vás, "Či On, či ste Ho niekedy počuli povedať niečo, čo mi
kedy povedal, aby som vám povedal, čo by sa nestalo presne tak?" Ak
je  to  tak,  povedzte  "Amen."  [Zhromaždenie  hovorí  "Amen."  -
pozn.prekl.] Vidíte, vidíte? Presne, ani jeden raz to nesklamalo.
285 A brat Mack ležal na hranici smrti a stalo sa, že jeho žena zavolala
Billymu, žene môjho syna a povedala - opýtala sa, kde som; tá milá
malá dáma a jeho manželka. A ona... A moja nevesta povedala, "On je
preč v severnej Britskej Columbii na poľovačke."
286 A v to ráno, akosi, nemohol som proste prejsť na tom koni. A Billy
potom povedal, "Myslím, že ešte raz zavolám domov." A šiel na poštu a
zavolal. A tu oni bežali späť, keď tam stál ten malý Indián, ten malý...
mal poníka, a povedal, "Brat Mack leží na hranici smrti a volá ťa."
287 A odišiel  som,  šiel  som do lesa a  pokľakol  som.  Povedal  som,
"Drahý  Bože, tam dolu,  tritisíc míľ  naprieč  krajinou v slnečnom štáte
Arizony, v Tuscone, je môj brat, a leží na hranici smrti. Pomôžeš mu?"
288 Niečo len ku mne prehovorilo, "Všetko je v poriadku."
289 A keď  som minule prišiel  k bratovi  Mackovi,  aby som sa s  ním
porozprával, a opýtal som sa ho, "O koľkej sa to stalo?" Bolo to presne
v tú hodinu, keď sme sa išli modliť.
290 Ó, On... Nie je On nádherný? On je ten istý včera, dnes a naveky.
Som tak šťastný, že viem, že žijem v Prítomnosti Kráľa.
291 Skloňme teraz svoje hlavy, a je tu drahý malý brat, misionár, môj
priateľ,  člen  Zborov  Božích,  drahý  malý  brat.  Volám ho,  "Creeche."
Hovoril také milé veci. Brat Creech, volám ťa tak. Neviem, čo povedať;
si  môj  brat  a  spoluslužobník  v  utrpeniach  Ježiša  Krista  v  tomto
poslednom dni. Nech ťa Boh žehná. A myslím, že brat Tony povedal, že
rozpustíš  teraz  to  zhromaždenie,  zatiaľ  čo  skloníme  svoje  hlavy.  V
poriadku, poď.

* * * * * * *
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--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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